
S O T O Č J E
P R I L O G A  G O R E N J S K E G A  G L A S A  O  O B Č I N I  M E D V O D E

Letnik: XV - ISSN 1580-0547     September 2014  Številka 7

Za vas beležimo časLokalna novica je kraljica

Odpiralni čas:
pon. - pet. 8-19 
sobota 9-13

nasproti OBI-ja v Kranju

T: 04 29 27 999        www.optika-plus.si



22

Oglasi

TomaŽ LušTrek, s.p.
Ladja 30, medvode
TeL.: 01/36 - 17 - 500

AVTOKLEPARSTVO  
AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO  

VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

 
 
 PREDSEZONSKA 

AKCIJA 
PRODAJE 
ZIMSKIH 

AVTOPLAŠČEV

VEČ NA  
www.AVTOSERVIS-LUSTREK.SI

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega
glasaoobčiniMedvode.PrilogopripravljaGorenjskiglas,
d. o. o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Peter
Košenina,BoštjanLuštrik,BorisPrimožič inFranciRoz-
man.Odgovornaurednica:MarijaVolčjak,urednicaprilo-
geMatejaRant (mateja.rant@g-glas.si).Oglasno trženje:
Mateja Žvižaj, telefon: 04/201-42-48, 041/962 143,
telefaks:04/201-42-13.E-pošta: info@g-glas.si.Delovni
čas:ponedeljek,torek,četrtekinpetekod7.do15.ure,
sredaod7.do16.ure,sobote,nedelje inpraznikizapr-
to.PripravazatiskGorenjskiglas,d.o.o.,Kranj;Tisk:
Tiskarna Littera picta, d. o. o. SOTOČJE številka 7 je
priloga 73. številke Gorenjskega glasa, 12. septembra
2014.Vnakladi5500 izvodov jodobijo vsagospodinj-
stvavobčiniMedvodebrezplačno.
ObčinaMedvode,C.komandantaStaneta12,Medvode

Sotočjejerednaprilogačasopisa

Gorenjskiglasjeosrednjigorenjskičasopiszbogato
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947,
njegovi zametki pa segajo v daljne leto 1900. Je
poltednik, ki izhaja ob torkih inpetkih, vnakladi22
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen
časopisznovicami,predvsemzvsehpodročijživlje-
nja indelaGorenjcev,pa tudi širše.Pišemoovsem,
karljudizanima,alikotpravimo:Gorenjski glas za vas 
be le ži čas. V do brem in sla bem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice
izvseGorenjske,vasvabimoknaročilu.Kotnovemu
naročnikuvambomoprvetrimesecečasopisprinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in
vaspresenetilizdarilomterzdrugimiugodnostmi.
Do bro doš li v druž bi na roč ni kov Go renj ske ga gla sa.

Nanaslovnici:Žedišipojeseni...
foto:PeterKošenina

NA RO ČAM                                       
                                                                  
Ime in pri imek:

Na slov:

 Pod pis:

So gla šam, da mi Go renj ski glas lah ko po ši lja 
ob ve sti la, an ke te ipd.    

                 DA          NE
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kabelska televizija medvode
cesta komandanta staneta 12, 1215 medvode 
telefon: 01 36 19 580,  telefax: 01 36 19 584
e-pošta: info@tv-m.si, http://www.tv-m.si
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informativnega programa

nepristranskih informacij

poti od analogne do digitalne slike

televizijske produkcije za majhne
            oglaševalce in velika podjetja

2
Vse dni v letu. Vedno za vas

Poleg pestre izbire televizijskih in radijskih programov 
imajo narocniki KTV Medvode možnost priklopa na 
hiter kabelski internet ,  s posebej ugodno ceno pri
naroè i lu  “ t ro jèka” .  Skrb imo za pest ro  programsko 
ponudbo, ki je tako v analogni kot tudi v digitalni obliki. 
P renašamo vse  na jnove jše  p rograme,  vk l j ucno  z  
e k s k l u z i v n i m i  p r o g r a m i ,  k i  j i h  l a h k o  s p r e j e m a t e  
s a m o  p r e k o  k a b e l s k i h  s i s t e m o v .
Za naroèilo kabelske TV poklièitev EVJ na: 03 56 57 150
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Delovničas:
Pon.–PeT.:9.–18.ure
soBoTa:9.–12.ure

oDKUPUJeMovsevRsTeZlaTa

PoRočniPRsTani2014

seškovac.9
1215Medvode,
tel.:01/3611694 

www.zlatarstvo-trtnik.si
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sReBRnnaKiT
lasTneiZDelave!

33,90 EUR

28,90 EUR

16,90 EUR

BI RADI IZMERILI  VAŠE IMETJE?
Zelo ugodnow           Vpis stavbe v kataster stavbw 

Geodetski2biro2Ema2Huth2d.o.o.

www.geodetskestoritve.net

-2geodetski2načrt
-2evidentiranje2stavb
-2ureditev2meje
-2izravnava2meje2
-2parcelacija
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Zbiljska2cesta24,212152Medvode
22222222222222info@nepremicnina.eu
222222222222222www.nepremicnina.eu

prodaja od vrat do vrat

Dobnikar Bojan s.p. 
Verje 1, 1215 Medvode

gsm: 041/831-186
e-mail: bojan.dobnikar@gmail.com

Kvalitetni izdelki, 

brezplačno krajšanje 
kupljenega blaga

Obiščemo vas tudi na vašem domu
Ob nakupu nad 50 e -15% popust

�nova poletna kon ��ekcija� �

AKCIJA: KUPIŠ 4, PLAČAŠ 3 IZDELKE!
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Še vedno je čas za vpis - pridobite si nov poklic ali pa višjo 
stopnjo izobrazbe:

 PREDŠOLSKA VZGOJA 

 EKONOMSKI TEHNIK

 RAČUNALNIŠKI TEHNIK – PT enoletni program 

 TRGOVEC 

 BOLNIČAR – NEGOVALEC 

 SOCIALNI OSKRBOVALEC NA DOMU

Vabimo vas tudi v naslednje izobraževalne programe:

 TEČAJ ZA VOZNIKE VILIČARJEV

 VARSTVO PRI DELU – 12. 11. 2012

Nov poklic vam poveča zaposlitvene možnosti.

Še vedno je čas za vpis - pridobite si nov poklic ali pa višjo 
stopnjo izobrazbe:

 PREDŠOLSKA VZGOJA 

 EKONOMSKI TEHNIK

 RAČUNALNIŠKI TEHNIK – PT enoletni program 

 TRGOVEC 

 BOLNIČAR – NEGOVALEC 

 SOCIALNI OSKRBOVALEC NA DOMU

Vabimo vas tudi v naslednje izobraževalne programe:

 TEČAJ ZA VOZNIKE VILIČARJEV

 VARSTVO PRI DELU – 12. 11. 2012

Nov poklic vam poveča zaposlitvene možnosti.

Vabimo vas k vpisu za šolsko leto 2014/15: 
	 	OSNOVNA	ŠOLA	ZA	ODRASLE	-	brezplačno
	 PREDŠOLSKA	VZGOJA		
	 EKONOMSKI	TEHNIK
	 TRGOVEC	
	 BOLNIČAR	–	NEGOVALEC	
	 	MATURITETNI	TEČAJ		

oz.	PRIPRAVE	NA	MATURO

Priprava na preverjanje za nacionalno      poklicno kvalifikacijo:
	 SOCIALNI	OSKRBOVALEC	NA	DOMU
	 RAČUNOVODJA	ZA	MANJŠA	PODJETJA
	 VARUH/INJA	PREDŠOLSKIH	OTROK

Organiziramo tudi:
	 	TEČAJ	ZA	VOZNIKE	VILIČARJEV	–		

pričetek	29.	9.	2014

Informacije: 04/ 506 13 60 in na www.lu-skofjaloka.si

VEČ KOT FER. HOFER.

Ins_Backbox_allgemein_09-2014_185x86_Sotocje.indd   1 9/2/14   2:40 PM

Splača se biti naročnik 
Gorenjskega glasa

Pokličite	04/201	42	41	
ali	pišite:	
narocnine@g-glas.si
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Med več kot 
70 izjemnimi 
tortami in tor-
ticami boste 
našli npr.: 
torto iz pirine 
moke z orehi, 
malinami 
in smetano, 
torto z grškim 
jogurtom in 
pomaran-
čo, torto za 
otroški rojstni 
dan, 
torto brez 
glutena, 
poročno torto, 
torto brez jajc, 
tortice na 
palčki (cake 
pop), pa tudi 
presne torte ... 

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu, 
Bleiweisova cesta 4 v Kranju, 
jo naročite po tel.: 04/201 42 41 ali na: 
narocnine@g-glas.si.
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Prireditve

PRIREDITVE SEPTEMBER 2014
DAN in DATUM KRAJ in ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Sobota,
13. 9. 2014

Tržni prostor, Medvode,
od 9. do 13. ure

Predstavitev športnih društev:
ŠPORT V MEDVODAH

Športna zveza 
Medvode

Klemen: 040 301 419
Milan: 070 725 722

E: sz.medvode@gmail.com

Sobota,
13. 9. 2014

Stari grad, Smlednik,
od 12. ure dalje GRAJSKI LONEC TD Smlednik 041 426 146

Sobota,
13. 9. in 
nedelja,

14. 9. 2014

Rojstna hiša Jakoba 
Aljaža,

Zavrh 2,
od 9. do 12. ure

Bienalni ex-tempore
Aljaževina 2014,

vodstvo po likovni in fotografski razstavi 
po dogovoru

KUD Jarem
051 212 235
031 626 855

E: kud.jarem@gmail.com

Nedelja,
14. 9. 2014

Pri Kulturnem domu 
Pirniče,

od 14. ure dalje

SEMANJI DAN NA TELEČJEM,
sprehod telet TD Pirniče 041 762 012

Torek,
16. 9. 2014

Odhod ob
7. uri izpred

DU Medvode

Izlet DU Medvode:
Lovrenška jezera na Pohorju

(3 do 4 ure zelo lahke hoje)
DU Medvode

361 23 03
041 390 456

E: drustvo.upokojencev.medvode@
amis.net

Torek, 
16. 9. 2014

Blagajna KUD Pirniče
17.00–18.00

VPIS V ODRASLI IN OTROŠKI 
GLEDALIŠKI ABONMA

KUD Pirniče

Mateja Novak
031 352 772

E: matejababnik@gmail.com
www.kud-pirnice.si

Sreda, 
17. 9. 2014

Blagajna KUD Pirniče
17.00–18.00

VPIS V ODRASLI IN OTROŠKI 
GLEDALIŠKI ABONMA

KUD Pirniče

Mateja Novak
031 352 772

E: matejababnik@gmail.com
www.kud-pirnice.si

Sreda,
17. 9. 2014

Cerkev sv. Petra in 
Pavla v Ladji,

ob 20. uri

Jesenske serenade:
VEČERNO SOŽITJE
Mihael Hrustelj trio

Občinska kulturna 
zveza Medvode,

Glasbena mladina 
ljubljanska

www.gml-drustvo.si

Sobota,
20. 9. 2014

Medvode,
ob 10. uri

Zaključna prireditev
Poletavci – poletni bralci Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
361 30 53

E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si
www.knjiznica-medvode.si

Sobota,
20. 9. 2014

Topol pri Medvodah 
(Katarina),
ob 10.30

3. KATARINSKI TEK TD Katarina Matej Pogačar: 040 626 361
Prijave: info@tek.si

Sobota,
20. 9. 2014

Zbor izletnikov 
pred BC Medvode

Mladinski odsek vabi na:
Brda /2008 m/ 

Julijske Alpe,
Vodita:

Marjana Jelen in Andreja Kuralt

PD Medvode

Prijave sprejema do srede pred 
izletom Mateja Curk,

041 873 514
E: mateja.curk@gmail.com

www.planinskodrustvo-medvode.si

Nedelja,
21. 9. 2014

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Izletniški odsek vabi na:
Mala Mojstrovka /2332 m/

Travnik /2378 m/
Julijske Alpe

Vodita:
Miro Plešec in Janko Mikuž

PD Medvode

Prijave sprejema do petka pred izletom
g. Jože Kršinar,

361 32 30
041 582 208

www.planinskodrustvo-medvode.si

Torek,
23. 9. 2014

Odhod ob
9. uri izpred

DU Medvode

Izlet DU Medvode:
Draga – planšarska koča na Prevalu 

/1311 m/ - Poljška planina
(4 ure lahke hoje)

DU Medvode

361 23 03
041 295 040

E: drustvo.upokojencev.medvode@
amis.net

Sreda,
24. 9. 2014

Medvode,
ob 19.30

Domoznanski večer z gospodoma 
Vladimirjem Bertoncljem in Borisom 

Primožičem
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
361 30 53

E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si
www.knjiznica-medvode.si

Petek,
26. 9. 2014

Kulturni dom 
Smlednik,
ob 18. uri

Predavanje na temo pomoč na domu,
dnevno varstvo, demenca

DU Smlednik,
OO DeSUS 
Medvode

041 331 410

Petek, 
26.9.2014

KULTURNI DOM 
PIRNIČE
ob 19.30

Peter Shaffer: ČRNA KOMEDIJA
Komedija

Gostuje: KUD Valentin Kokalj Visoko
KUD Pirniče

Mateja Novak
tel 031 352 772

E: matejababnik@gmail.com
www.kud-pirnice.si

Sobota,
27. 9. 2014

Pred Mercator centrom 
Medvode,
ob 8. uri

»PODARIM – DOBIM«
od 8. do 13. ure DU Medvode 041 295 040

Sobota,
27. 9. 2014

Čarmanova 1 b,
Medvode,

od 9. ure dalje

Dan brezplačnih nasvetov
(o gradnji, prenovi, opremi doma in 

urejanju vrta)
ARDEVI, d. o. o. 059 713 620

041 384 356
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Sobota, 
27. 9. 2014

Rojstna hiša Jakoba 
Aljaža,

Zavrh 2,
ob 10. uri

Likovna kolonija 
BAKHUSOVO ŽUBORENJE  KUD Jarem

051 212 235
031 626 855

E: kud.jarem@gmail.com

Ponedeljek,
29. 9. 2014

Medvode,
ob 19.30

Odprtje razstave 
slikarskega ateljeja Unikatna 

sanjalnica in likovnega društva 
Me Vi Art

Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
361 30 53

E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si
www.knjiznica-medvode.si

Torek,
30. 9. 2014

Odhod ob
8.30 izpred

DU Medvode

Izlet DU Medvode:
Draga – Planinska koča na Prevalu 

– Poljška planina
(4 ure lahke hoje)

DU Medvode

361 23 03
041 390 456

E: drustvo.upokojencev.medvode@
amis.net

Sreda,
1. 10. 2014

Medvode,
ob 19.30

Potopis:
Mihaela Tartinek, Brazilija Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
361 30 53

E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si
www.knjiznica-medvode.si

Sobota,
4. 10. 2014

Rojstna hiša Jakoba 
Aljaža,

Zavrh 2,
Ob 19. uri

BAKHUSOVO ŽUBORENJE
odprtje razstave KUD Jarem

051 212 235
031 626 855

E: kud.jarem@gmail.com

Nedelja,
5. 10. 2014

Zbor izletnikov pred 
BC Medvode

Izletniški odsek vabi na:
Škednjovec /2309 m/ 

Julijske Alpe
Vodita:

Vili Luštrek in Jože Kršinar

PD Medvode

Prijave sprejema do petka pred izletom
g. Jože Kršinar,

361 32 30
041 582 208

www.planinskodrustvo-medvode.si

Torek,
7. 10. 2014

Odhod ob
9. uri izpred

DU Medvode

Izlet DU Medvode:
Slap Peričnik –Pot Triglavske Bistrice 

- Vrata
(3,5–4 ure lahke hoje)

DU Medvode

361 23 03
041 390 456

E: drustvo.upokojencev.medvode@
amis.net

Torek, 
7. 10. 2014

Medvode,
ob 17. uri

Predstava Gledališča
Smejček Ostržek Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
361 30 53

E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si
www.knjiznica-medvode.si

Sreda,
8. 10. 2014

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Seniorska skupina vabi na:
Slemenova špica / 1911 m/

Julijske Alpe
Vodita:

Andreja Kuralt in Marjana Jelen

PD Medvode

Prijave sprejema do ponedeljka pred 
izletom

ga. Andreja Kuralt,
031 750 558

www.planinskodrustvo-medvode.si

Sreda,
8. 10. 2014

Medvode,
ob 19.30

Sabina Grošelj:
Vrt zdravilnih rastlin Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
361 30 53

E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si
www.knjiznica-medvode.si

Četrtek,
9. 10. 2014

Medvode,
ob 17. uri

Ana Senegačnik Kurnik,
predstavitev knjigice 

za dislektike
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
361 30 53

E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si
www.knjiznica-medvode.si

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na Turistično informacijski center Medvode (TIC Medvode). 
Za objavo v:   •  Redni številki Sotočja, ki izide drugi petek v mesecu, 
                            •  ter objavo na spletni strani www.tzm.si     www.medvode.si     www.tv-m.si,
je potrebno oddati obvestilo o dogodku do 30. v mesecu, na naslov: TIC Medvode, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, 1215 Medvode ali preko 
SPLETNEGA OBRAZCA na naslovu: http://www.tzm.si/obrazecprireditve.php 
Za več informacij se obrnite na TIC Medvode. 01/ 361 43 46 ali 041 378 050

Na območju nekdanje tovarne Color v sre-
dišču Medvod so ostale le še ruševine desetih 
stavb. Kot zadnjo so porušili »Colorjevo mav-
rico«, stavbo s pisanim pročeljem in napisom 
Color. Novi lastniki so na tem mestu predvi-
deli gradnjo poslovno trgovskega kompleksa, 
pri čemer naj bi bila v osrednjem objektu trgo-
vina Spar, v drugih dveh načrtovanih objektih 
pa razni manjši lokali. Svetniki, ki so marca 
sprejeli osnutek odloka o občinskem podro-
bnem prostorskem načrtu za to območje, so 
imeli največ pripomb na parkirišče pred načr-
tovanimi stavbami, ki naj bi zavzelo ogromno 
prostora. Investitor je namreč predvidel kar 
192 parkirnih mest.

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Od nekdanjega Colorja ostale le ruševine
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Občina

V osnovne šole v občini Medvode bo tako v 
tem šolskem letu vključenih 47 otrok več kot 
lani. V Osnovni šoli Simona Jenka Smlednik 
so se zaradi povečevanja števila učencev že 
soočili s prostorsko stisko, zato so morali v 
dodaten razred preurediti otroško igralnico. 
V prihodnje se bodo s pomanjkanjem prostora 
ukvarjali tudi v Osnovni šoli Preska, je opozo-
ril ravnatelj Primož Jurman.

Osnovno šolo v Preski bo v letošnjem šol-
skem letu obiskovalo 529 učencev, od tega je 
sedemdeset prvošolcev. Matično šolo v Pre-
ski skupaj obiskuje 428 učencev, od tega 46 
prvošolcev, v podružnični šoli v Sori imajo 75 
učencev, od tega 21 prvošolcev, v podružnič-
ni šoli Topol pa so med 26 učenci trije prvo-
šolci. »Skupaj imamo vpisanih za cel odde-
lek več učencev. Porast vpisa je predvsem v 
Sori, zato bo v naslednjih letih ob trenutnem 
trendu prišlo do prostorske stiske,« opozarja 
Jurman. Med počitnicami so v šoli v Preski 
s pomočjo občine namestili SPTE napravo, 
ki omogoča prihranek toplotne in električne 
energije. Začeli so tudi gradnjo atletske steze, 
prepleskali so glavni hodnik in stopnišče šole 
ter opravili nekaj manjših vzdrževalnih del. 
V Sori so obnovili del fasade ter kupili nove 
klopi in stole za učence. Na Topolu pa so v 
sodelovanju z občino na novo prekrili streho 
na glavni šolski stavbi. Zamenjalo se je tudi 
vodstvo šole na Topolu, saj je vodenje podruž-
nice prevzela Simona Jarc. 

Osnovno šolo v Smledniku bo v letošnjem 
šolskem letu obiskovalo 245 učencev, prvošol-
cev, ki jih je na prvi šolski dan s svojo predstavo 
razveselil čarovnik Jani, je 38. »Prostorska sti-
ska na naši šoli postaja vse bolj pereča, saj ima-
mo ta čas po dva prva, druga in tretja razreda, 

vse pa kaže, da se bomo v naslednjih petih letih 
povečali še za pet razredov,« opozarja ravna-
telj Marko Valenčič. V šoli so med počitnicami 
posodobili video nadzorni sistem in kupili dve 
interaktivni tabli. S pomočjo sredstev iz sklada 
staršev pa so bogatejši še za električni klavir. V 
osnovno šolo Medvode je v letošnjem šolskem 
letu vpisanih 42 prvošolčkov, vseh učencev pa 
je 324. Med počitnicami, je pojasnil ravnatelj 
Vojko Bizant, so izvajali le osnovna popravila 
in čiščenje.

V precej polepšano šolo pa se je po počitnicah 
vrnilo 239 učencev osnovne šole Pirniče, kjer 
je šolski prag prvič prestopilo 33 učencev. Pred 
časom so namreč končali energetsko sanacijo, v 
okviru katere so zamenjali staro azbestno kri-
tino in poskrbeli za dodatno toplotno izolacijo, 
zamenjali okna in namestili zunanje žaluzije ter 
obnovili fasado. »Verjamemo, da se bo to precej 
poznalo pri prihranku energije, saj je prej pihalo 
po vsej šoli,« je dejala ravnateljica Martina Kut-
nar in dodala, da se v poletnih mesecih prostori 
niso tako segrevali kot včasih, ko se je ob visokih 
temperaturah šola spremenila v »vroč kotel«. 

V pirniški šoli smo obiskali tudi letošnje 
prvošolce, ki so najprej pokazali, kaj so se že 
naučili, ko so zapeli pesem Šola, naša šola. 
Zaupali so nam, da so že nestrpno čakali zače-
tek pouka. »Komaj sem čakala, da grem v šolo, 
ker doslej še nisem bila nikoli. Še boljše je, kot 
sem pričakovala,« je bila navdušena prvošolka 
Eva. Blažu je bilo najbolj všeč prvi dan. »Všeč 
mi je bila predstava o živalih, ki so šle v šolo.« 
Emo pa veseli, da spoznava nove prijatelje, zra-
ven pa se uči, poje in riše. Ob našem obisku so 
se vsi sladkali z bomboni, saj je Tilen praznoval 
rojstni dan. Po besedah učiteljice Lucije Jeko-
vec imajo letos kar dva oddelka prvih razredov, 
medtem ko je bil v preteklih letih zgolj eden. Za 
vse prvošolce so prvi šolski dan mamice pri-
pravile predstavo, potem pa jim je ravnateljica 
slovesno razdelila rumene rutice. »Nato smo se 
odpravili v razred, da so spoznali učilnico, pre-
brali smo tudi pravljico. Sledila je pogostitev, 
potem pa si je vsak izdelal še spominek. Letos 
je bilo to knjižno kazalo z njihovim imenom,« 
je prvi šolski dan opisala Lucija Jekovec.

Mateja Rant

Šole že pesti prostorska stiska
V novo šolsko leto je 1. septembra vstopilo tudi 1337 medvoških osnovnošolcev, od tega si je rumeno rutico 

okrog vratu zavezalo 183 otrok.

Med počitnicami so končali energetsko prenovo šole v Pirničah.

Prvošolci v Osnovni šoli Pirniče so že težko čakali, da bi sedli v šolske klopi.
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V mesecu septembru letošnjega leta je bil 
zaključen projekt Energetska sanacija Osno-
vne šole Pirniče. Projekt je bil delno sofinan-
ciran s strani Kohezijskega sklada Evropske 
unije in Ministrstva za infrastrukturo in pro-
stor, saj je Občina Medvode v letu 2013 uspeš-
no kandidirala na javnem razpisu Energetska 
sanacija osnovnih šol, vrtcev, zdravstvenih 
domov in knjižnic v lasti lokalnih skupnosti 
in tako pridobila nepovratna finančna sred-
stva za energetsko sanacijo.

Skupna vrednost investicije znaša 
357.608,63 EUR brez DDV. S strani Kohe-
zijskega sklada in Ministrstva za infrastruk-
turo in prostor bo investicija sofinancirana v 
višini 292.983,60 EUR, preostala sredstva 
pa je zagotovila Občina Medvode v svojem 
proračunu. 

Projekt energetska sanacija Osnovne šole 
Pirniče, ki se je začel izvajati januarja 2014, je 
zajemal zamenjavo obstoječe azbestne kriti-
ne z novo strešno kritino s svetlobnimi kupo-
lami in namestitvijo dodatne toplotne izolaci-
je, zamenjavo celotnega stavbnega pohištva z 
namestitvijo zunanjih žaluzij in obnovo fasa-

de z dodatno toplotno izolacijo. Pri tem so bila 
upoštevana določila Pravilnika o učinkoviti 
rabi energije v stavbah (PURES). Že pred 
energetsko sanacijo je bil v iskanju rešitev za 
povečanje energetske učinkovitosti objekta 
opravljen tudi energetski pregled stavbe.

Cilj izvedbe sanacijskih ukrepov je zmanj-
šati porabo energije (za 317,486 MWh/leto), 
ohranjanje okolja (zmanjšanje emisij CO2 za 
78.620 kg/leto oziroma 78,62 t/leto) in zniža-

ti tekoče obratovalne stroške zavoda (za cca 
31.750 EUR letno). S prenovo oziroma sana-
cijo so doseženi tudi boljši delovni pogoji za 
učence in učitelje. 

Operacija se je izvajala v okviru Operativ-
nega programa razvoja okoljske in prometne 
infrastrukture za obdobje 2007—2013, 6. 
razvojne prioritete Trajnostna raba energije, 
1. prednostne usmeritve Energetska sanacija 
javnih stavb.

Energetska sanacija Osnove šole Pirniče

Na občini so odprtje novega vrtca načrtovali 
že v septembru, a se je nekoliko zavleklo pri 
pridobivanju nepovratnih evropskih sredstev. 
Počakati so morali namreč na sklep mini-
strstva za gospodarski razvoj in tehnologijo o 
dodelitvi sredstev iz Evropskega sklada za regi-
onalni razvoj, saj so pogoji v razpisu določali, 
da investicija pred izdajo sklepa še ne sme biti 
zaključena. V minulih dneh so sklep o dodeli-
tvi dobrih 730 tisoč evrov vendarle dobili, tako 
da naj bi se po pričakovanjih otroci v nov vrtec 
preselili v začetku oktobra.

Da bodo v novem vrtcu lahko čim prej sprejeli 
otroke, so pri občini takoj po prejetju sklepa 
o dodeljenih sredstvih, ki predstavljajo skoraj 
polovico vrednosti celotne naložbe, pospešeno 
pristopili k izvedbi vseh aktivnosti za izdajo 
uporabnega dovoljenja. Poskrbeti morajo le 
še za malenkosti pri opremljanju vrtca in ure-
janju okolice, potem bodo lahko opravili tudi 
tehnični pregled in pridobili uporabno dovo-
ljenje. V novem vrtcu bodo lahko sprejeli 116 
otrok, kar je 33 otrok več, kot so zmogljivosti 
starega vrtca. »Da pa teh 33 otrok zaradi odlo-
čitve občine, da investicije še ne zaključi, ne 
bi ostalo brez obljubljenega prostega mesta v 
vrtcu, so se za ta čas v preostalih enotah Vrtca 
Medvode uredili začasni prostori za namesti-
tev teh otrok,« so pojasnili na občini. Po bese-
dah ravnateljice Vrtca Medvode Romane Epih 
so starejše otroke namestili v njihovi največji 
enoti Ostržek, najmlajše pa v enoti Smlednik. 

»Ostali so v starem vrtcu, ki smo ga prebelili in 
uredili skoraj 'kičasto',« je dejala Romana Epih 
in dodala, da zdaj le še čakajo, da se preselijo 
na novo lokacijo. 

Vrtec Medvode sicer od 1. septembra obiskuje 
737 otrok, ki so razporejeni v 41 oddelkov na 

devetih lokacijah. Letos jim po besedah Roma-
ne Epih ni bilo treba odkloniti nobenega otroka, 
ki je vrtec začel obiskovati s 1. septembrom, na 
spletni strani pa so objavili čakalno listo otrok, 
ki bodo v vrtec vstopili s kasnejšim datumom.

Mateja Rant

Otroci kmalu v novem vrtcu
Občina je že prejela sklep o dodelitvi nepovratnih evropskih sredstev, tako da bodo v prihodnjih tednih 

končali gradnjo novega vrtca v Pirničah.

Igrala pri novem vrtcu v Pirničah ne bodo več dolgo samevala.
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V Knjižnici Medvode so zasnovali projekt 
Knjiga na potepu, s katerim želijo bralno kulturo 
širiti tudi v času, ko je knjižnica zaprta. V okviru 
tega so v bližnji okolici postavili dve leseni hiški, 
ki so ju napolnili s knjigami. Po njih bodo lahko 
posegli starši, medtem ko bodo njihovi otroci 
na igralih, v branju pa je mogoče uživati tudi 
med počitkom na klopeh ob sprehajalni poti na 
sotočju Save in Sore. Obenem bodo v knjižnici 
tudi letos nadaljevali projekte, ki so jih uspešno 
zastavili že v minulih letih, dogajanje v knjižnici 
pa bodo obogatili še s številnimi prireditvami.

»Občina je uredila nabrežje in postavila igra-
la, mi pa smo se odločili, da bomo vse skupaj 
popestrili še s knjigami,« je projekt Knjiga 
na potepu predstavila direktorica medvoške 
knjižnice Jana Krašovec. V dveh hiškah so 
tako zdaj na voljo knjige in revije, ki si jih je 
mogoče izposoditi tudi brez članske izkazni-
ce. Knjige namreč niso opremljene ne s črtno 
kodo ne z inventarno številko. »To pomeni, da 
gradivo ni last knjižnice,« je pojasnila Jana 
Krašovec in dodala, da so se za to odločili, ker 

jim njihovi bralci podarijo ogromno knjig, ki 
bi jih bilo škoda zavreči. Nekaj tega gradiva bo 
zato odslej na voljo v omenjenih dveh hiškah. 
»Bralci bodo knjige potem, ko jih bodo pre-
brali, lahko vrnili v hiško ali pa jih obdržali 
oziroma predali komu drugemu v branje. Tako 
se bo knjiga oziroma revija potepala še naprej.« 

Z dobro knjigo v roki je po novem mogoče 
uživati tudi na ležalnikih na zasenčeni terasi 
knjižnice. Otrokom pa so ob lepem vremenu 
omogočili ustvarjanje na zelenici pri igralih, saj 
so jim na voljo krede ter barvice in papir. Zelo 
dobro so bile obiskane tudi poletne ustvarjalne 
delavnice, saj se je 18 srečanj skupaj udeležilo 
kar 427 otrok, je zadovoljna Jana Krašovec.

Uganke, pravljice, lutkovne 
predstave …

V oktobru se bo s predstavo Ostržek po zgodbi 
Carla Collodija začela letošnja sezona pravljic v 
knjižnici. Pravljičnim uricam se bo mogoče pri-
družiti vsak torek ob 17. uri, po branju pravljice 

pa bo sledila ustvarjalna delavnica. Stalnica v 
ponudbi za otroke ostaja mesečna uganka, prva 
bo na temo Evropske unije. Predvsem otrokom 
in njihovim staršem ter učiteljem pa bo name-
njena predstavitev knjige Moje pasje življenje, 
ki jo bodo pripravili v četrtek, 9. oktobra, ob 17. 
uri. Z avtorico knjige, specialno pedagoginjo 
Ano Senegačnik Kurnik se bo pogovarjala bib-
liotekarka Vesna Gomboc, pri predstavitvi bo 
pomagal tudi glavni junak knjige kuža Rudolf. 
Knjiga je prilagojena tudi bralcem s težavami 
pri branju, dislektikom. Nadaljevali bodo še z 
bralno značko za predšolske otroke Medvodko 
bere, 20. septembra pa bodo pripravili zaključ-
no prireditev projekta Poletavci – poletni bralci. 
Vsi, ki so poleti dolgčas preganjali z branjem 
knjig, bodo prejeli priznanje in sodelovali pri 
žrebanju. Glavna nagrada je skiro.

Knjižni večeri in bralna značka  
za odrasle

Vsako prvo sredo v mesecu bo v knjižnici 
mogoče prisluhniti potopisnim predavanjem, s 
čimer po besedah Jane Krašovec promovirajo 
tudi knjižnično zbirko. »Na vidno mesto takrat 
postavimo ne samo knjige, ampak tudi filme 
in glasbo, povezane z državo, ki jo predstavlja-
mo.« Marsikoga to spodbudi, da si izposodi to 
gradivo, ki bi sicer vse leto ostalo na knjižnih 
policah. Vsak tretji četrtek v mesecu pa je v 
medvoški knjižnici rezerviran za knjižne veče-
re s Tilko Jamnik. Ob čaju in piškotih se bodo 
tudi v novi sezoni družili ob resnično kakovo-
stnih knjigah. V oktobru bodo nadaljevali še 
bralno značko za odrasle Beremo na Sotočju, v 
okviru katere vsak mesec na knjižnem večeru 
izžrebajo nagrajenca. Letošnja prva tema bo 
potopis, nagrada pa sestavljanka starega zem-
ljevida, ki jo je podaril zbiratelj Jernej Sekolec. 
Novembra bodo nadaljevali z rusko literaturo, 
pri čemer bodo pred dnevom reformacije pri-
pravili tudi ruski kulturni večer.

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Knjige odslej tudi »na potepu«
Na zelenici pri igralih pred knjižnico in ob sprehajalni poti za knjižnico so v začetku tedna postavili dve hiški 

s knjigami in revijami, ki si jih je mogoče izposoditi tudi brez izkaznice.

Pred in za knjižnico so postavili dve hiški s knjigami, ki si jih je mogoče izposoditi 
brez članske izkaznice.

V knjižnici so uredili tudi atrij, v katerem je prav tako mogoče posedati s knjigo v 
roki ali si privoščiti odmor za malico.

Z dobro knjigo v roki je ob lepem vremenu po novem mogoče uživati na ležalnikih na zasenčeni terasi.
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Na slovesnosti sta svoje spomine na čas, ko je 
nemški okupator s pomočjo domačih izdajal-
cev v noči z 22. na 23. julij 1944 iz Medvod in 
okoliških vasi 54 družin poslal najprej v zbirno 
mesto in zapor na gradu Goričane ter od tod v 
izgnanstvo, z zbranimi delila Francka Sešek in 
Matevž Barle. Francko Sešek so komaj 12-let-
no skupaj z družino izselili v Nemčijo, a se še 
dobro spomni bridke bolečine ob težkem slo-
vesu od domačega kraja. »Teh dogodkov ne bi 
smeli nikoli pozabiti,« je zato poudaril Matevž 
Barle, ki mu je kot osemletnemu dečku prav 
tako grozilo izgnanstvo. V gradu Goričane je 
bil zaprt dva dni, a je zanj, njegova brata in stara 
starša posredovala gostilničarka iz Medvod, h 
kateri je rad zahajal takratni šef gestapa. 

Z gradu Goričane, kjer so čakali na izselitev, 
se je sicer uspelo izmuzniti tudi Francki Sešek, 
a ker ni imela kam iti, se je sama vrnila. »Vsak 
dan so nas spustili na dvorišče, ki ga je obdajala 
visoka železna ograja. Ker sem bila takrat zelo 
suha, se mi je uspelo izmuzniti, a doma sem 
našla zaprta vrata.« Nekaj dni kasneje so jih 
nato s kamioni odpeljali na železniško postajo v 
Medvodah in od tam z vlakom v Nemčijo. Hra-
na v izgnanstvu, se spominja Francka Sešek, 
je bila zelo slaba, vsak dan so jedli prekuhano 
vodo z nekoliko moke in krompirja. »Na srečo 
je mama delala pri prijazni družini, s katero 
smo tudi po vojni ostali v stiku. Mama je znala 
poskrbeti, da sva s sestro ostali zdravi vse leto.« 
Izselitev, je poudarila Francka Sešek, je bila del 
načrta o raznarodovanju slovenskega naroda, 
saj bi v njihove domove naselili Nemce ter tako 
uničili slovenski narod, kulturo in jezik. Z gra-
du Goričane naj bi v izgnanstvo poslali prek 
2500 prebivalcev z Gorenjske.

Zelo dobro se tistega dne pred sedemdesetimi 
leti, ko so ponje prišli nemški vojaki v sprem-
stvu domačih izdajalcev, spominja tudi Matevž 
Barle. »Prebudilo nas je trkanje na okna spalni-
ce, ki se je spremenilo v razbijanje po oknih in 
vratih.« Ko so odklenili, je v hišo stopil nemški 
vojak v spremstvu dveh belogardistov. Vsak je 
lahko vzel s sabo le nekaj osebnih stvari in ode-
jo. »Ne vem, kaj se je takrat dogajalo v glavi 
starih staršev, saj sem bil še otrok. A spomnim 
se, da je stari oče v roke vzel nož in belogardistu 

zagrozil, da ga bo zarezal od vrha do tal, če nas 
ne bo nehal priganjati.« Kmalu za tem so se v 
koloni napotili proti gradu Goričane, kjer so jih 
popisali in jim vzeli ključe. »Spali smo na slami 
na tleh, za zajtrk pa smo dobili kavo in košček 
črnega kruha,« je svoje spomine strnil Barle. Ob 

tem je Francka Sešek poudarila, da je bila takrat 
solidarnost med ljudmi zelo velika, zato so jim 
domačini nosili hrano, da niso bili lačni. Svojo 
pripoved je končala z mislijo, naj ta izkušnja 
ostane preteklost in v poduk mladim rodovom, 
naj živijo v sožitju in miru. Mateja Rant

Srečali so se izgnanci iz Medvod
Pri gradu Goričane so konec julija pripravili spominsko srečanje ob sedemdesetletnici izgona  

54 družin iz medvoške občine.

Svoje spomine na dogodke izpred sedemdesetih let 
sta z zbranimi delila Francka Sešek …

… in Matevž Barle.

Na srečanju si je bilo mogoče ogledati tudi razstavo, na kateri so predstavili fotografije in dokumente iz časa, 
ko so iz Medvod izselili 54 družin.

Na travniku pred knjižnico zdaj pogosteje odmeva otroški vrišč, 
saj je občina poskrbela za postavitev igral, namestili pa so tudi klo-
pi, na katerih lahko posedajo starši, ko čakajo otroke. Po besedah 
vodje oddelka za družbene dejavnosti Tatjane Komac so za igrala 
odšteli okrog tri tisoč evrov. Razen tega so v sklopu oživljanja knjiž-
nice poskrbeli tudi za nove klopi v njeni okolici. Skupaj so postavili 
sedem klopi ob sprehajalni poti na sotočju Save in Sore, za kar so 
namenili še dodatnih slabih tri tisoč evrov. Prek poletja, je dodala, 
pa so poskrbeli tudi za avtobusna postajališča, ki so jih očisti in ob 
njih namestili večje koše za smeti.

M. R., foto: Peter Košenina

Pred knjižnico postavili igrala



ZDRUŽIMO MOČI ZA BOLJŠE IN 
SODOBNEJŠE MEDVODE

Gospa Majda Lenardič, po dolgoletnem 
predsedniku Občinskega odbora DeSUS 
Medvode g. Ježku ste to funkcijo prevzeli 
vi, obenem ste tudi kandidatka za članico 
Občinskega sveta na letošnjih volitvah. Se 
lahko na kratko predstavite?
»Sem univ. dipl. oec., z dolgoletnimi 
izkušnjami na odgovornih funkcijah 
na področju financ, sedaj upokojenka. 
Sem članica Odbora za komunalne 
dejavnosti v Občini Medvode. Članica 
stranke DeSUS sem zato, ker jo vidim kot 
stanovsko stranko, ki ima moč in možnost 
uveljavljati pravice upokojencev, pa ne 
nazadnje tudi zato, ker zagovarja načela 
socialne in pravne države. 
Menim, da je za nadaljnji razvoj občine 
potrebno v kar največji meri upoštevati 
mnenja vseh občanov, skrbno načrtovati 
projekte, ki bodo v predvidenem času tudi 
izvedeni, pri financiranju pa upoštevati 
proračunske možnosti brez prekomernega 
zadolževanja, ob optimalni izrabi  
evropskih sredstev.«

Stranka DeSUS je na vseh letošnjih 
volitvah dosegla izjemno dobre rezultate. 
Kaj je po vašem mnenju botrovalo temu 
napredku?
»Stranko DeSUS so ustanovili 
slovenski upokojenci z namenom, da 

bi se zavzemala  za pravice starejših in 
za ohranitev že pridobljenih socialnih 
pravic iz pokojninskega, zdravstvenega 
in socialnega  zavarovanja, za socialno 
pravičnost in enake možnosti, za enako 
dostopnost do kvalitetnih zdravstvenih 
in socialnih storitev. In tudi za pravice 
mladih, za zaposlitve, za vrtce, za 
brezplačno zdravstvo in šolanje. 
Stranka DeSUS v slovenski politiki 
igra pomembno vlogo, kljub dolgoletni 
aktivnosti pa ostaja dosledna svojim 
načelom in se lahko tudi pohvali, da v 
svojih vrstah nima tajkunov.
Pri podpori stranke DeSUS je postala 
aktivna tudi Zveza društev upokojencev. 
Moč in pozicija te stranke omogoča 
uveljavljanje pravice upokojencev tako 
v evropskem kot domačem parlamentu, 
torej tam, kjer se pomembne odločitve 
sprejemajo.«

Kakšen je razvoj občinskega odbora 
DeSUS Medvode?
»Število članov OO DeSUS Medvode se 
iz leta v leto veča. Tudi v letošnjem letu 
smo svoje vrste okrepili. Vedno pa smo 
veseli novih članov ± prijazno vabljeni, 
da se nam pridružite.«

DeSUS ima v Občinskem svetu kar 
tri člane. Kaj lahko poveste o vašem 
dosedanjem delu v Občinskem svetu 
Občine Medvode?
»Poleg treh članov v Občinskem svetu 
so člani DeSUS Medvode aktivni tudi v 
večini odborov Občinskega sveta. Naše 
delo temelji na upoštevanju relevantnih 
mnenj in vprašanj občanov, ki jih 
vnašamo v delo in odločitve Občinskega 
sveta. Podpiramo projekte, ki upoštevajo 
naša načela razvoja občine, v korist in 

za dvigovanje kvalitete življenja vseh 
občanov Medvod.«

Ali so vaše aktivnosti usmerjene zgolj k  
starejši generaciji?
»Nikakor ne, v stranki DeSUS se 
zavedamo, da je potrebno ustvarjati 
perspektivo mladim skozi zagotavljanje 
delovnih mest, kakor tudi sodobne 
tehnološke infrastrukture. Socialna 
pravičnost je naša vrednota in vodilo. 
Prepričani smo, da je razvoj in pozitivne 
rezultate možno doseči le s skupnim 
delom, zato je naš slogan: Izkušnje 
starejših in energija mladih - z roko v 
roki.«

Katerega kandidata za župana boste 
podprli in zakaj?
»Menimo, da je čas za mlajšo generacijo, 
ki bo vnesla v delo občine novosti, dala 
prednost povezovanju in čim večjemu 
posluhu za konstruktiven dialog s 
predstavniki krajevnih in vaških 
skupnosti v Občini Medvode. Zato smo 
v organih odločanja občinskega odbora 
DeSUS Medvode sklenili, da svojo 
podporo namenjamo nestrankarskemu 
kandidatu Nejcu Smoletu, ki je mlad, 
izobražen domačin, poln energije,  pozna 
delovanje krajevnih skupnosti, kakor tudi 
občine v celoti.«

Zakaj menite, da bi bilo dobro, če bi volivci 
na volitvah 5.oktobra 2014 namenili glas 
kandidatom stranke DeSUS?
»Skozi sedanje delo v Občinskem svetu 
smo dosledno uresničevali dane obljube. 
Stranka DeSUS ima v Medvodah 
med svojimi kandidati strokovnjake 
iz različnih področij, zato menimo, da 
lahko ponudimo izkušnje, umirjen, 
preudaren pristop, kot tudi teoretična 
znanja in zagnanost pri izvedbi ciljev. 
Upamo in želimo, da bi nam volivci še 
naprej zaupali, da bi tudi v tem mandatu 
imeli v Občinskem svetu čim več svojih 
predstavnikov, da bi laže uresničevali naš 
program.«

Naj povzamemo besede predsednika 
stranke DeSUS Karla Erjavca:
»Gre za naša mesta in naše vasi. Zato 
na lokalnih volitvah podprimo stranko 
DeSUS in s tem zagotovimo, da bomo 
tudi na lokalnem nivoju dobili programe, 
ki bodo doprinesli k večji kvaliteti 
življenja večine občank in občanov, in ne 
zgolj peščice posameznikov.«

Majda  
Lenardič
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Naj predstavimo še naš program za naslednje četrtletno 
obdobje in naše nosilce kandidatnih list za člane Občinskega 
sveta Občine Medvode na volitvah 5. 10. 2014:

Izkušnje starejših in energija mladih - z roko v roki

V prvi volilni enoti:  
KS Pirniče, Smlednik, Zbilje

Ivan Špenko 
Rojen: 1949 
Organizator dela, z dolgoletnimi izkušnjami 
na področju vodenja proizvodnje in 
investicijskih projektov, sedaj upokojenec

Član DeSUS-a sem od leta 2006, in sem pod-
predsednik občinskega odbora DeSUS Med-
vode. Sem predsednik Društva upokojencev 
Smlednik, član Nadzornega sveta KS Smled-
nik, član  Upravnega odbora Turističnega 
društva Hraše in član Občinskega čebelarske-
ga društva Medvode.
Član Občinskega sveta Občine Medvode sem 
drugi mandat, sem pa tudi član Odbora za 
urejanje prostora in ekologijo, član Komisije 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
ter vodja Svetniške skupine DeSUS.
Pri opravljanju svojih nalog dajem prednost 
projektom, ki pomenijo razvoj Občine Med-
vode in so prijazni do občank in občanov. Zav-
zemam se za medgeneracijsko sodelovanje in 
sožitje mlajše, srednje in starejše generacije.

 V 1. volilni kandidira še: 
Majda Lenardič 

V drugi volilni enoti: 
KS Medvode-center, Senica

Franc Šušteršič 
Rojen: 1956 
Samostojni podjetnik, po poklicu inženir 
strojništva 

S podjetništvom se ukvarjam že 19 let, pred 
tem sem bil v gospodarstvu. Imam družinsko 
podjetje, v katerem delata oba sinova. Izredno 
sem ponosen, ker imata enako mišljenje kot 
jaz, da brez dela ni jela. Član stranke DeSUS 
sem od leta 2010. Sem član Občinskega sveta 
in predsednik Odbora za gozdarstvo in kme-
tijstvo.

V 2. volilni kandidira še: 
Mag. Iva Žagar

V tretji volilni enoti:  
KS Preska – Žlebe, Seničica-Golo Brdo,  
Sora, Vaše-Goričane, Trnovec, Katarina in  
VS Studenčice, Tehovec

Mag. Zvonka Hočevar
Rojena: 1958
Direktorica Doma upokojencev Kranj. Po 
poklicu sem magistrica znanosti socialnega 
managementa s 35 leti delovnih izkušenj, od 
tega 16 let v gospodarstvu  in 19 let na področju 
socialnega varstva starejših.

Članica DeSUS sem od leta 2008, predsednica 
KS Preska 2002± 2006. Sem članica Občinske-
ga sveta, predsednica Statutarno pravne komi-
sije in članica Odbora za družbene dejavnosti. 
Imam odraslo hči in sina, najbolj ponosna pa 
sem na »poklic babice« dvema vnučkoma. 
V DeSUS-u sem zato, ker s starejšimi aktivno 
delam že 19 let, poznam njihove želje in potre-
be in vem, da na tem področju lahko največ 
doprinesem. 

V 3. volilni kandidirata še:
Anton Stopar in Marija Strajnar

Naše aktivnosti bodo usmerjene predvsem v:
  podporo razvoja podjetništva in malega gospodarstva z odpiranjem manjših obrtnih con in s subvencioniranjem novih delovnih mest  
  ohranitev javnega zdravstva in razširitev zdravstvenih in zobozdravstvenih storitev v Zdravstvenem domu Medvode 
  zagotovitev enakomernega razvoja vseh krajev  z večjim upoštevanjem mnenja krajanov, lokalnih posebnosti in preprečevanje 
stihijskega poseganja v okolje 
  medgeneracijsko kooperativnost in podporo socialnih servisov za pomoč starejšim 
  celostni razvoj občine: prometna infrastruktura, kultura, šport, turizem, kmetijstvo,  
s poudarkom na zagotavljanju čistega okolja in zdrave pitne vode 
 ohranitev dostojanstva vseh generacij
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Oglas

Nejc, bi se lahko na kratko predstavili tistim, 
ki vas in vašega udejstvovanja v občini še ne 
poznajo?
»Prihajam iz Valburge, iz okolja, ki je pravza
prav glavni krivec, da v teh dneh kandidiram 
za župana. Tu sem namreč sodeloval v prvih 
projektih, prvič premagal tremo in stopil na 
oder ter spoznaval, kako se da premagati 
mnoge ovire, če le vlada v skupnosti duh pove
zovanja in spoštovanja. Sicer sem pri osem
najstih letih postal podpredsednik Občinske 
kulturne zveze Medvode, štiri leta kasneje 
njen predsednik, drugi mandat sem predsta
vnik ustanovitelja v osnovni šoli v Smledni
ku, zadnje leto sem tudi član sveta Javnega 
zavoda za kulturo in mladino. Prav tako sem 
zadnja štiri leta občinski svetnik, vodja svetni
ške skupine GLAS, podpredsednik občinske 
Statutarno pravne komisije ter predsednik 
Odbora za mladino. V posebno čast in izjem
no veselje pa mi je, da sem lahko pretekla štiri 
leta vodil svet Krajevne skupnosti Smlednik, 
kjer si kot največji dosežek štejem to, da so 
danes v krajevni skupnosti društva in organi
zacije povezane in je medsebojno povezova
nje in sodelovanje postalo samoumevno. To je 
v teh časih najbolj pomembno.«

Vam ob vseh teh funkcijah sploh ostane kaj 
prostega časa? Kako ga preživljate?
»To me ljudje velikokrat sprašujejo. Odgo
vorim lahko, da če nekaj počneš s strastjo in 
veseljem, potem ti tudi številni opravki niso 
muka. Sicer pa prosti čas, posebej pozimi, 
najraje preživljam na odru, bodisi kot igralec 
bodisi kot režiser. Ob najavi kandidature je 
kolegica Marjeta odkrila, da sem prvo pred
stavo režiral pri 15 letih, naslov pa je imela 
Kdo bo župan. In povem vam, da tega nisem 
načrtoval že takrat (smeh). V poletnem času 
izjemno uživam tudi takrat, kadar lahko po 
naši lepi občini popeljem skupine obiskoval
cev. Sem lokalni turistični vodnik in resnično 
zaljubljen v naše kraje. Večkrat si obljubim, 
da bom več časa posvetil tudi rekreaciji, a se, 
razen veslanja in kakšnega pohoda po Polho
grajcih, vse ostalo prevečkrat izjalovi.«

Zakaj ste se odločili za župansko kandida-
turo?
»Odločitev je bila vse prej kot lahka, delno zato, 
ker zadnjih šest let delovne izkušnje nabiram 
v farmacevtskem podjetju Lek, kjer neizmer
no uživam. Sam pravim, da imam neverjetno 
srečo, da lahko delam stvari, ki me zanimajo, 

in to v kolektivu, ki poleg vsega z velikim razu
mevanjem gleda tudi na moje delo v lokalni 
skupnosti. Delno pa zato, ker vem, v kakšnih 
časih in razmerah bo nov župan prevzel našo 
občino. A kot sem rekel že v nagovoru ob kan
didaturi. Za krmarjenje čolna, ko je morje mir
no in vlada brezvetrje, ni potreben poseben 
pogum. Poprijeti krmilo, ko je v čolnu že kar 
nekaj vode, nevihta pa vsaj nekaj časa še ne bo 
minila, pa po mojem mnenju ločuje nekoga, ki 
mu ni vseeno za skupnost, od koga drugega, 
ki mogoče vidi v funkciji župana le ognjišče, 
kjer se greje.«

Kandidirate kot nestrankarski kandidat s 
podporo volivcev. Strankarsko se torej ne 
želite opredeliti?
»Res je. Kandidiram kot nestrankarski kandi
dat, s podpisi naših občanov. Si predstavljate, 
preko 550 jih je šlo na upravno enoto in overilo 

podpis. Zame je bilo to najlepše presenečenje 
in hkrati izjemna čast ter seveda odgovor
nost. Kandidaturo sta podprli tudi dve stranki, 
DeSUS in NSi, česar sem zelo vesel, saj so se 
bili pripravljeni izpostaviti in zastaviti zame 
svoj ugled. Sicer pa ne gre zato, da bi se ne bil 
pripravljen opredeliti. Bolj se mi zdi pomem
bno, da se zavedamo, da politična pripadnost 
po mojem mnenju v občini ne bi smela in ne 
sme biti odločilen dejavnik. Povejte mi nam
reč, ali nimamo vsi enakih osnovnih potreb?«

Kako bi odgovorili na očitke, da ste premladi 
za tako pomembno funkcijo in da bi potrebo-
vali kakšno leto izkušenj več?
»Ob napovedi kandidature sem se že pošalil 
na račun očitka, da sem premlad. Odgovorim 
lahko le, da bo vsako leto bolje (smeh). Sicer 
pa zadevo gledam z nekoliko drugačnega 
zornega kota. Več kot deset let sem dejaven 

Nejc Smole, kandidat za župana  
občine Medvode
SReDI POLeTNIh POčITNIc Je SVOJO KANDIDATURO ZA žUPANA OBčINe MeDVODe NAJAVIL TUDI NeJc SMOLe.  
V SPODNJeM POGOVORU VAM žeLIMO NeKOLIKO PODROBNeJe PReDSTAVITI NJeGA IN NJeGOV POGLeD NA 
PRIhODNJI RAZVOJ NAše SKUPNOSTI.
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Oglas
na mnogih področjih v naši občini, sem član 
petih društev, predsednik zveze društev, 
torej mi področje prostovoljstva ni tuje. Več 
let sem delal kot novinar na lokalni televiziji 
in pobliže spoznal vse večje probleme naše 
občine. Kar zadeva delo občine, pa v njem 
sodelujem in ga spremljam zadnja štiri leta 

preko občinskega sveta in komisij ter preko 
vodenja ene največjih krajevnih skupnosti. V 
veliko pomoč mi je smer študija, torej pravo, 
in izkušnje s področja investicij, ki jih pobli-
že spremljam zadnjih šest let v podjetju, ki 
je eno največjih na svetu. Po drugi strani pa 
trdim, da imam zagotovo še veliko mladost-
ne energije, volje in neobremenjenosti, ki je 
bo, če želimo, da naša občina postane prepo-
znavna kot primer dobre prakse v Sloveniji, 
potrebno veliko.«

Kakšne so vaše predvolilne obljube?
»Predobro se zavedam, da je situacija, pred-
vsem finančna, v naši občini zelo resna. Za 
nami so leta zamujenih priložnosti, ko smo 
prihodke povečevali predvsem skozi zadol-
ževanje, kar počasi postaja eden naših naj-

večjih mlinskih kamnov. Tako sem namesto 
klasičnih predvolilnih obljub, za katere vsak-
do, ki vsaj malo pozna občinski proračun, ve, 
da so nerealne, pripravil programska izhodi-
šča, ki temeljijo na štirih stebrih, pri vsakem 
pa predlagam pet ukrepov. Na prvo mesto 
postavljam gospodarstvo, nato infrastruktu-

ro, družbene dejavnosti in javno upravo, kjer 
brez odvečnega leporečenja napovedujem 
spremembe v delovanju občinske uprave.«

Kje lahko občani najdejo več informacij o vas 
in vašem programu? 
»Ekipa prostovoljcev, na katero sem zelo 
ponosen, mi je pomagala postaviti spletno 
mesto www.nejcsmole.si, kjer lahko obča-
ni pridobijo še več informacij o meni, o tem, 
kako me vidijo ljudje, s katerimi sodelujem 
v različnih projektih, in bolj natančno pre-
berejo programska izhodišča prihodnjega 
dela, če mi bodo občani na volitvah podelili 
mandat župana. Prav tako lahko dejavno-
stim in različnim objavam sledijo tudi na 
Facebook profilu Nejc Smole ter Twitter 
profilu.«

Namesto klasičnih volilnih obljub smo pripravili programska izhodišča, ki bodo 
podlaga za moje delo in delo reorganizirane občinske uprave. Moj program 
ni sestavljen iz ogromne množice projektov, ki naj bi bili nekoč izvedeni in za 
realizacijo katerih bi potrebovali proračun kakšnega tujega mesta, pač pa 
izhaja iz prepričanja, da po dvajsetih letih nujno potrebujemo spremembe v 
razmišljanju in odzivanju tako župana, kot celotne občinske uprave.

»Težko bi se strinjal, da sem 
nov oziroma neizkušen 
obraz medvoškega javnega 
življenja, kot želijo predstaviti 
nekateri, saj v njem na 
mnogih področjih aktivno 
delujem že več kot deset 
let. Tako sem član dveh 
turističnih društev, dveh 
kulturno umetniških društev, 
v preteklosti podpredsednik, 
sedaj pa že drugi mandat 
predsednik Občinske 
kulturne zveze Medvode, 
lokalni turistični vodnik, član 
dveh svetov javnih zavodov 
v naši občini, podpredsednik 
Statutarno pravne komisije 
občinskega sveta, predsednik 
Odbora za mladino, občinski 
svetnik in vodja svetniške 
skupine ter predsednik 
sveta Krajevne skupnosti 
Smlednik.«

www.medvode.net  | glam@medvode.net

NEJC SMOLE
1. volilna enota

VITO KLAVORA
2. volilna enota

DARINKA VEROVŠEK
3. volilna enota
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SKUPAJ ZMOREMO VEČ
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GLAM_Sotocje-oglas_185x131.indd   1 4.9.2014   16:42:14

N
ej

c 
S

m
ol

e,
 V

al
bu

rg
a 

26
 a

, S
m

le
dn

ik



1414

Volitve

 

Vrnimo Medvodam  
pomlad!
Leon Merjasec

KOT ŽUPAN SI BOM ODLOČNO IN   
VZTRAJNO PRIZADEVAL ZA:
1. 		ustvarjanje	ugodnih	pogojev	za	razvoj		

podjetništva	in	turizma,	še	zlasti	družinskih		
turističnih	podjetij,

2. 		nadaljevanje	in	pospeševanje	izgradnje		
kanalizacije	po	celotni	občini,

3.			prestavitev	železniškega	tovornega	terminala		
na	nasprotno	stran	proge	(na	industrijsko	cono),

4.			optimalno	izrabo	lesnih	virov,	izrabo	obnovljivih	
virov	energije	in	tako	ustvarjanje	energetsko	
učinkovite,	varčne	in	okolju	prijazne	občine,

5.	 	komasacijo	kmetijskih	zemljišč	(še	zlasti		
v	Hrašah,	Mošah	in	Smledniku),

6.		boljšo	dostopnost	do	zdrave	pitne	vode,	

7. 	 	razvoj	turizma	z	namenom	pridobivati	dodatne	
prihodke	občini	in	nova	delovna	mesta.

Vabim vas, da podprete program 
za Medvode in glasujete zame.
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Kandidat	za	župana	Medvod

Občina Medvode           www.sds.si

www.tourism-kranj.si

www.tourism-kranj.siwww.tourism-kranj.siwww.tourism-kranj.siwww.tourism-kranj.siwww.tourism-kranj.si

Še nimate  
slovenske zastave?

Za vas smo pripravili izredno ugodno ponudbo kakovostnih 
slovenskih zastav.

Slovenska zastava, svilena, 200 x 100 cm, stane le 24,50 EUR.
Slovenska zastava, svilena, 150 x 75 cm , stane le 18,90 EUR.

Zastavo lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 
4 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali na:  
narocnine@g-glas.si. Če vam jo pošljemo po pošti, plačate še 
poštnino (ok. 3 EUR).

www.gorenjskiglas.si

Še nimate slovenske zastave?Še nimate  
slovenske zastave?

Za vas smo pripravili izredno ugodno ponudbo kakovostnih 
slovenskih zastav.

Slovenska zastava, svilena, 200 x 100 cm, stane le 24,50 EUR.
Slovenska zastava, svilena, 150 x 75 cm , stane le 18,90 EUR.

Zastavo lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 
4 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali na:  
narocnine@g-glas.si. Če vam jo pošljemo po pošti, plačate še 
poštnino (ok. 3 EUR).

www.gorenjskiglas.si
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Volitve

Državljani smo šli letos že nekajkrat na voliš-
ča: prvič za volitve v evropski parlament, poleti 
so bile predčasne volitve poslancev v državni 
zbor, vmes še referendum o arhivih. V nedeljo, 
5. oktobra, pa bodo lokalne volitve, na katerih 
izbiramo župane, člane občinskih svetov, pa 
tudi svete krajevnih, vaških ali četrtnih sku-
pnosti. Volitve županov potekajo po večinskem 
sistemu, občinskih svetov pa po proporcional-
nem ali večinskem, odvisno pač od velikosti 
občine. Petega oktobra bomo že dobili nove 
občinske svete, ne pa še vseh županov. Kjer ti 
ne bodo izvoljeni v prvem krogu, bo še drugi 
volilni krog, in sicer 19. oktobra. 

Že poteka volilna kampanja
Trideset dni pred volitvami, ravno prejšnji 

petek, se je začela volilna kampanja. Kandi-
dati se že pojavljajo na plakatih in oglašujejo v 
medijih, kmalu se bodo začeli tudi predvolil-
ni shodi, okrogle mize, javne tribune in drugi 
dogodki, na katerih bodo kandidati nagovar-
jali volivke in volivce in jih skušali prepričati 
o tem, da so prav oni najboljša izbira. Pogoji 
volilne kampanje so spremenjeni, saj pravne 
osebe po zakonu ne bodo smele več prispe-
vati sredstev kandidatom in kandidatnim lis-
tam. Organizatorji volilnih kampanj morajo 
odpreti poseben račun in s tega poravnati vse 
stroške, pri tem pa stroški volilne kampanje 
za volitve v mestne in občinske svete ne smejo 
preseči 0,40 evra, stroški za volitve župana 
pa ne 0,25 evra na posameznega volilnega 
upravičenca v lokalni skupnosti. Če pride do 
drugega kroga glasovanja, se stroški volilne 
kampanje za kandidata v drugem krogu lah-
ko povečajo še za 0,15 evra na posameznega 
volilnega upravičenca v lokalni skupnosti.

Kandidati na lokalnih volitvah kandidirajo 
bodisi kot strankarski bodisi kot neodvisni 
kandidati. Slednji morajo za kandidaturo 
zbrati podpise podpore volivk in volivcev, ki 
jih ti oddajo na upravnih enotah. Ravno ta 
teden se je iztekel rok, do katerega so lahko 

Volili bomo župane in občinske svete
Nedelja, 5. oktobra, bo spet volilna. Tokrat bomo na lokalnih volitvah izbirali župane, člane občinskih svetov, 

pa tudi svete krajevnih, vaških in četrtnih skupnosti. Volimo v 212 slovenskih občinah.

Na zadnjih lokalnih volitvah 2010 je 
bilo v občini Medvode 12.525 volilnih 
upravičencev. Glasovalo jih je 5854, 
kar pomeni 46,74-odstotno volilno 
udeležbo. Župan Stanislav Žagar je 
bil izvoljen v prvem krogu. Za člane 
občinskega sveta so volivke in volivci 
glasovali v treh volilnih enotah.

D E L O  -  Z N A N J E  -  I Z K U Š N J E
ŽUPAN  OBČINE MEDVODE

www.stanislav-zagar.si
program župana si lahko preberete na spletni strani

STANISLAV ŽAGARSTANISLAV ŽAGAR

https://www.facebook.com/stanislavzagar

Državnozborskih volitev se je udeležilo nekaj več kot polovica volilnih upravičencev. Bo na lokalnih volitvah 
udeležba kaj višja? /Foto: Gorazd Kavčič

Na dan razpisa lokalnih volitev je 
bilo v Sloveniji 1.718.377 volilnih 
upravičencev.
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Volitve

www.zelena-medvode.si

volivke in volivci podpisovali obrazce pod-
pore kandidatom ali kandidatnim listam, 
istega dne, 10. septembra, je potekel tudi rok 
za vložitev kandidatur. Nekatere so že znane, 
a do 16. septembra, ko poteče rok za preiz-
kus kandidatur, še neuradne. Vse bo povsem 
jasno 19. septembra z javno objavo seznamov 
potrjenih kandidatur. A zatem je še mogoče 
vložiti ugovor zoper potrjene kandidature, in 
sicer do 21. septembra.

Pomembni datumi
In še nekaj datumov, pomembnih za volivce: 

24. septembra lahko tisti, ki želijo glasova-
ti po pošti, o tem obvestijo občinsko volilno 
komisijo, 30. septembra ter 1. in 2. oktobra 
bo že predčasno glasovanje, 1. oktobra bodo 
volivci, ki zaradi bolezni ne bodo mogli na 
volišče, vložili zahtevo za glasovanje na 
domu, enako volivci, ki želijo  glasovati na 
volišču, dostopnem invalidom. Pred nedelj-
skim splošnim glasovanjem bo od petka, 3. 
oktobra, opolnoči, pa vse do konca glasovanja 
zapovedan volilni molk. 

Kakšna je izbira?
V občini Medvode se bo za županski položaj 

potegoval dosedanji župan Stanislav Žagar, 
ki je na tem mestu že vse od ustanovitve obči-
ne. V primeru izvolitve bo to že njegov peti 
mandat. Svojo kandidaturo je napovedal neo-
dvisni kandidat Nejc Smole, ki ima podporo v 
Nestrankarski listi Glas, Listi aktivnih Med-
voščanov ter strankah NSi in DeSUS. Leon 
Merjasec je kandidat stranke SDS, s Stranko 
Mira Cerarja (SMC) kandidira Ivo Rep iz Pir-
nič, kot kandidat se omenja tudi Aleš Omejc 
iz Studenčic. 

Prvo nedeljo v oktobru bomo znova glasovali za 
župane in občinske svetnike Z

E
LE

N
A 

K
O

A
LI

C
IJ

A
, U

LI
C

A 
B

R
AT

O
V 

U
Č

A
K

A
R

 4
, L

JU
B

LJ
A

N
A



Tudi tokrat so med abonmajskimi pred-
stavami že 34. leto zapored pripravili izbor 
šestih najboljših komedij, ki nastajajo na 
ljubiteljskih gledaliških odrih v Sloveniji 
in zamejstvu. Prva predstava bo v petek, 
24. oktobra, ko bo na njihovem odru gosto-
val KUD Valentin Kokalj Visoko s Črno 
komedijo Petra Shafferja. V 13. sezono pa 
vstopa tudi abonma Otehajček, ki prav tako 
ponuja šest kakovostnih lutkovnih in gleda-
liških predstav za otroke. Za uvod v sezono 
bo poskrbelo Lutkovno gledališče Fru-fru 
s predstavo Moj dežnik je lahko balon. V 
KUD Pirniče so leta 1980 kot prvi v Slove-

niji začeli z ljubiteljskim gledališkim abon-
majem in so bili dolga leta na tem področju 
celo edini. Ob tem v KUD Pirniče poudar-
jajo, da abonma ni komercialne narave, 
ampak oblika vseslovenske kulturne izme-
njave. Omogoča združevanje gledaliških 
ljubiteljev, izmenjavo mnenj in vpogled v 
ustvarjanje kakovostnih gledaliških skupin, 
obenem pa občanom omogočajo ogled kul-
turne prireditve po dostopni ceni. Predstave 
izbira umetniški svet OTH na osnovi pred-
hodnih ogledov in referenc, ki jih predstave 
pridobijo na gledaliških srečanjih in festiva-
lih. »Predstave so skrbno izbrane, saj morajo 

zadostiti zdaj že izbranemu in izostrenemu 
okusu naših abonentov, ki se je izoblikoval 
skozi leta našega skrbnega in doslednega 
dela,« so še poudarili v KUD Pirniče. 

Mateja Rant
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Kultura

»Naša lutkovna sekcija je za otroke in odrasle 
odigrala več lutkovnih predstav. Pri nekaterih 
otrocih smo zaznali velik interes in željo, da 
se tudi sami z lutko v roki predstavijo svojim 
sovrstnikom, zato smo se odločili, da bomo v 
društvu organizirali poletno lutkovno delav-
nico,« je pojasnil predsednik lutkovne sekcije 
Roman Veras. Tako so na delavnicah v juliju 
otroke uvedli v tehniko igre z ročno lutko ter 
jih seznanili z zakonitostmi igranja v prostoru 
in mnogimi skrivnostmi v ozadju lutkovnega 
odra.

Dejavni pa so bili tudi člani filmske foto 
sekcije KUD-a JaReM, ki so posneli kratek 
eksperimentalni film Pralnica, ta čas pa sne-
majo kratki film Cerkvica. Pripravljajo tudi 
dokumentarni film o letošnjem ex temporu 
na Aljaževini. Tu so se likovniki po besedah 
podpredsednika društva Janeza Megliča sre-
čali z velikim izzivom, ki je bil posvečen tako 
skrivnostim in mističnim pojavom neskončnih 
vesoljskih širjav in čarom oblakov kot rimske-
mu imperiju ob dvatisočletnici začetka gradnje 
Emone, rimske predhodnice našega glavnega 
mesta. Nastala dela so predstavili na razstavi, 
ki so jo odprli v okviru občinskega praznika v 
začetku julija in je v rojstni hiši Jakoba Aljaža 

na ogled do konca septembra. Konec septem-
bra pa bodo na Aljaževini pripravili likovno 
kolonijo, ki so jo naslovili Bakhusovo žubo-
renje in bo posvečena vinskemu prazniku ozi-

roma sv. Martinu. Razstavo nastalih del bodo 
odprli 4. oktobra ob 19. uri v galeriji rojstne 
hiše Jakoba Aljaža.

Mateja Rant, foto: arhiv KUD JaReM

Počitnice popestrili z lutkami
V KUD-u JaReM so za otroke poleti pripravili lutkovno delavnico Lutka je živa stvar.  

Dejavni pa so bili tudi člani filmske sekcije.

Udeleženci letošnjega ex tempora na Aljaževini

Črna komedija za uvod v sezono
V Kulturno umetniškem društvu (KUD) Pirniče bodo v torek, 16., in sredo, 17. septembra, vpisovali  

v gledališki abonma OTH za odrasle in Otehajček za otroke.

V Knjižnici Medvode bodo v sredo, 24. septembra, ob 19.30 pripravili domoznanski večer, 
na katerem bodo gostili domačina Vladimirja Bertonclja in Borisa Primožiča. »Oba sta zani-
miva Medvoščana in ju zelo zanima preteklost domačega kraja,« so pojasnili v knjižnici in 
dodali, da Vladimir Bertoncelj gotovo največ ve o preteklosti naših krajev, Boris Primožič pa 
je poklicni fotograf in zbiratelj. »Naše kraje gleda skozi fotografski aparat. Zanima ga, kako 
so skozenj gledali naši predniki.« Z njima se bo pogovarjala bibliotekarka Tatjana Mavrič, v 
pogovoru pa se bodo dotaknili nekaterih zanimivosti iz zgodovine Medvod in okolice. M. R.

Domoznanski večer v knjižnici
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Salon Prevc Kranj, Dorfarje 17, Žabnica,  
tel.: (04) 502 19 00, e-pošta: info@prevc.si

Alples studio Ljubljana BTC, BTC hala 10,  
tel.: (01) 541 18 20, e-pošta: alples.studio@prevc.si

kuhinja Selena

kuhinja Nola

Akcija velja za nakup lesenega dela min 7 elementov za plačilo z gotovino do 30. 9. 2014

Kuhinje  
Gorenje in MArLeS 

Pol kuhiNje Plačate,  
pol vam jo podarimo

-50% 

SALON ŽABNICA - ALPLES STUDIO BTC
www.prevc.si

 

Zupanc Matjaž, s. p.
Zg. Pirniče 45 b, 1215 Medvode
Tel.: 01/3621379, fax: 01/3621425
GSM: 041/646487
E-pošta: instalacije.zupanc@siol.net

Ogrevanje, sOlarna tehnika, tOplOtne črpalke

Potem ko so člani fotosekcije 
KUD Fofité s svojimi razstavami 
več let gostovali po drugih krajih 
po Sloveniji, so se tokrat znova 
vrnili v domač kraj. Šest njiho-
vih članov – Greta Skvarča, Irena 
Krasnik, Irena Marsich, Matevž 
Jekler in Boris Primožič – se s 
svojimi fotografijami predstavlja v 
medvoški knjižnici z razstavo Črno 
bela narava.

»Tema razstave se je porodila na 
delovnem sestanku fotosekcije ob 
pogovoru, da smo pripravljeni nara-

vo pokazati na čisto klasičen način, 
to je v črno-beli tehniki. In uspeli 
smo,« je pojasnil mentor skupine 
Boris Primožič. Z nastalimi deli 
in njihovo črno-belo obdelavo, je 
dodal, je izredno zadovoljen. »Vsak 
je lahko naravo prikazal enobarv-
no-večtonsko – kar današnji popu-
laciji ni domače – v njeni globini, 
ostrini, mehkobi, pripovednosti ..., 
česar marsikdaj oko ne zazna, ko je 
posnetek v barvah.«

Ob odprtju razstave v začetku 
septembra pa so prikazali tudi 
fotografiranje na star način, kot 
so ga poznali naši dedki in babi-
ce. Po besedah Borisa Primožiča 
so naredili posnetek na klasičen 
analogni fotoaparat Mentor, pri 
čemer je velikost negativa trinajst 
krat osemnajst centimetrov. Med 
obiskovalci razstave so za foto-
grafiranje na star način izžrebali 
Jožico Prebil iz Medvod, ki je v 
spomin dobila klasično izdelano 
črno-belo fotografijo na original-
nem fotopapirju velikosti 18 krat 
24 centimetrov.

Mateja Rant,  
foto: Matic Zorman

Narava v črno-beli tehniki
V Knjižnici Medvode je do 24. septembra na ogled 
razstava fotografij članov fotosekcije KUD Fofité 

Medvode z naslovom Črno bela narava.

V Knjižnici Medvode je na ogled razstava Črno bela narava.

Ob odprtju so prikazali fotografiranje na 
star način.
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Festival kranjske klobase, ki so ga v Špor-
tnem turističnem društvu Sora pripravili šesto 
leto zapored, je znova privabil ljubitelje klobas 
od blizu in daleč. Razen tradicionalnega oce-
njevanja kranjskih klobas, ki se v sodelovanju z 
gostinstvom Jezeršek vsako leto odvija v okvi-
ru festivala, so poskrbeli tudi za dobro zabavo. 
Po petkovi predstavitvi mladih ansamblov je 
sledila velika veselica z Modrijani, v soboto 
pa so na svoj račun prišli tudi otroci, ki so se 
zabavali v družbi čarovnika Grega. Sledila je 
še veselica z ansamblom Vesele Štajerke in sku-
pino Kingston. Zaradi slabega vremena pa so 
morali odpovedati vsakoletno kolesarsko dirko 

na Osolnik.Na letošnjem ocenjevanju kranj-
skih klobas v Hiši kulinarike Jezeršek je tako 
strokovno žirijo kot ljubiteljske ocenjevalce 
najbolj prepričala klobasa, ki so jo izdelali v 
Mesariji Arvaj. Sledi ji kranjska klobasa Celj-
skih mesnin, na tretje mesto pa se je uvrstila 
klobasa Mesarstva Podobnik, lanskega zma-
govalca. Po besedah Franca Jezerška so letos 
prejeli 14 vzorcev vseh registriranih in certifi-
ciranih proizvajalcev kranjskih klobas iz Slo-
venije, torej tri več kot doslej. Letos so prvič 
preizkusili tudi neformalno metodo okušanja 
kranjske klobase s pomočjo najnovejše nevro-
tehnologije za merjenje možganske aktivnosti, 
pri katerem so sodbo podali možgani preizku-
ševalcev na podlagi signalov, ki jim jih pošilja-
jo brbončice. Merili so čustven odziv oziroma 
zadovoljstvo v povezavi z določenim dražlja-

jem iz okolja, tokrat je bila to kranjska klobasa. 
Po tej metodi si je najboljšo oceno prislužila 
klobasa Mesarstva Podobnik, vendar te ocene 
tokrat niso všteli v skupno oceno. 

Če gre verjeti članku, ki je izšel kmalu po 
prvi svetovni vojni in ga je iz arhiva izbrskal 
etnolog Janez Bogataj, pa naj bi kranjske klo-
base, ki so jih prodajali po ulicah Ljubljane, 
Ljubljančanom pomagale celo kot zdravilo 
proti depresiji. Zgodovina pa se ponavlja, je 
še dodal Bogataj, saj tudi v Sloveniji sledimo 
najnovejšim težnjam sodobnega prehranjeva-
nja v svetu, ki jih predstavlja »pozitivna ulična 
prehrana«. Zato ga veseli, da so tudi v Ljub-
ljani lani dobili prodajalno kranjskih klobas 
Klobasarno.

Mateja Rant,  
foto: Tina Dokl, Peter Košenina

Spet najbolj prepričala Arvajeva
V Sori se je konec avgusta v sklopu večdnevnega festivala odvijalo že 11. ocenjevanje kranjskih klobas,  

na katerem je tako ljubitelje kot poznavalce navdušila klobasa Mesarije Arvaj.

V Hiši kulinarike Jezeršek se je odvijalo 11. ocenjevanje kranjskih klobas.

Modrijani vedno znajo poskrbeti za pravo veselico.

V prenovljenem ter tako obiskovalcem še bolj prijaznem Jedru bodo 
po poletnem predahu v novo koncertno sezono vstopili z nastopi treh 
kakovostnih domačih metalskih zasedb. Brezplačni koncertni večer, 
poimenovan Metal med vodami, bo postregel z udarnimi ritmi za vse 
generacije. Na kraj zločina se vračajo heavy metal bojevniki, med-
voška zasedba Metalsteel, ki bo predstavila še sveži studijski album 
This Is Your Revelation, ne bo pa manjkalo niti železnih klasik iz 
obsežnega opusa skupine. Metalsteel obljubljajo, da bodo poskrbeli 
za kakšno presenečenje ter zagotavljajo polnokrvni metal žur. Dokaz, 
da se metalska zapuščina v Medvodah prenaša iz roda v rod, so mladi 
thrash metalci Classified. Skupina pridno dela na novem avtorskem 
materialu, ki ga bodo predstavili tudi obiskovalcem. 'Cestni klateži' 
Street Creeps so prav tako domačini. Njihov nastop odraža temno plat 
življenja na cesti, glasbeno pa se nagibajo h garažnemu sleaze rocku – 
odličen nastop torej zagotovljen. Samo Lesjak, foto: arhiv skupine

Udaren uvod v koncertno jesen
V medvoškem Klubu Jedro bodo v petek, 3. oktobra, na svoj račun prišli vsi ljubitelji metalske glasbe.

Zasedba Metalsteel bo predstavila še svež album This Is Your Revelation. 
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JEZIKOVNI TEČAJI

RAČUNALNIŠKI TEČAJI

TEČAJI ZA PROSTI ČAS

Windows   Word   Excel   Power Point

MEKON LOKA D.O.O.
Podlubnik 253, 4220 Škofja Loka

tel.: 04 51 50 590
info@mekon-loka.si
www.mekon-loka.si

ZA:
učence
dijake

študente
odrasle

upokojence

KDAJ?
Pričetki od   

22.septembra 
dalje.

Na voljo je 
več kot 150 

različnih 
terminov.

PONUDBA
Na voljo so začetni 

in nadaljevalni 
tečaji ( od 1. do 7. 

stopnje ), utrjevanje 
šolske snovi, 

priprava na maturo, 
individualni pouk, 

tečaji za zaključene 
skupine.

Mozaik   Klekljanje   Retorika    Keramika   
Slikanje  Fotografija  Poslikava stekla, svile,...

Angleščina   Nemščina   Italijanščina
Španščina   Francoščina   Portugalščina

Ruščina   Japonščina   Kitajščina
Poljščina   Hrvaščina   Slovenščina

Plesna šola Urška Medvode vas vabi k vpisu v plesne tečaje: predšolski Cici mini in 
Pop Mix, Jazz show, Hip Hop, Break dance, Zumba, Latino solo in Družabne plese 
v paru. Lahko vam pripravimo tematske rojstnodnevne zabave za vaše otroke, 
mladoporočence in posameznike pa povabimo k individualnemu učenju plesa. 
V naši družbi vam nikoli ne bo dolgčas. Naši učitelji imajo vrsto let izkušenj na 
svojem področju, zato bodo poskrbeli za dobro vzdušje, skrbno načrtovane in 
atraktivne treninge ter bodo vedno razdajali svoje znanje in kvaliteto.

Uspehi naših plesalcev: Sara Šahinovič 3. mesto DP hip hop otroci solo, Lara Šlibar 
4. mesto DP show solo otroci, Papige 2. mesto DP in 8. mesto SP velike formacije 
otroci show, Tia Jagrič 3. mesto DP, 1. mesto pokal jazz solo otroci, Lara Šlibar in 
Neža Lazar 1. mesto DP jazz duo otroci, Pika Vidic in Anja Tome 6. mesto DP in 3. 
mesto pokal, Think 1. mesto DP male skupine jazz otroci, Zala Hriberšek in Patri-
cija Zakrajšek 10. mesto DP street show pari mladinci.

V fotografski objektiv smo tokrat na lep sončen dan ujeli dva Obla-
ka, Borisa in Leona. Čeprav se vsakega priimek naglašuje drugače, 
prvi je doma iz Poljan, drugi je Hrašan, sta moža v najboljših letih 
hitro našla skupni jezik, o čemer govori tudi fotografija. Leon Oblak, 
domačini ga poznajo kot vsestranskega krajana, dejavnega gasilca, ki 
vselej zna priskočiti na pomoč, ko je to potrebno, je že sedem let tudi 
predsednik gorenjske sekcije Citroën kluba Slovenije. Pod njegovim 
vodstvom so gorenjski »spačkarji« pretekli vikend organizirali slo-
vensko srečanje ljubiteljev Citroënovih starodobnikov v Gorajtah pri 
Škofji Loki. Temo srečanja je narekovala Tavčarjeva povest Cvetje 
v jeseni, zato kljub nekoliko kislemu vremenu udeležencem ni bilo 
dolgčas. Med drugim so obiskali tudi Tavčarjev dvorec na Visokem 
v Poljanski dolini, kjer je Boris Oblak, ki vodi kulturniško Šubičevo 
hišo v Poljanah, zbranim razložil vse, kar je potrebno vedeti o znanem 
pisatelju in politiku. Ali sta Oblaka iskala skupne korenine, ni znano. 

Igor Kavčič

Dva Oblaka pod enim soncem

Boris Oblak iz Poljan in Leon Oblak iz Hraš /Foto: Igor Kavčič
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Na pot proti Uzbekistanu, Tadžikistanu, Afganistanu in Kirgiziji sta se 
odpravila po sledeh zgodbe Rudyarda Kiplinga, po kateri so posneli tudi 
film Mož, ki bi bil kralj. »Od nekdaj sem imel rad knjige in filme in s tem 
potovanjem je ideja filma končno meso postala,« je dejal Janez Mihovec, 
ko je tudi sam obiskal Kafiristan, kot so nekoč rekli tem deželam. Kot je 
že njegova navada, je s seboj vzel tudi medvoško zastavo.

»Prihod v Taškent oziroma Kamnito mesto je pomenil prihod v kraje, 
kjer sta se potepala tudi Danny in Peachy iz filma. V samo srce Svilene 
ceste. Gre za legendarni preplet poti med Kitajsko, Indijo in Sredozem-
ljem, tu pa je bilo glavno vozlišče,« je začetek njune poti, ki se je nadalje-
vala kot prava pustolovščina, opisal Mihovec. V krajih brez kakršnekoli 
turistične infrastrukture so se naokrog vozili s tovornjakom. »V principu 
smo bili še najbolj podobni orjaškemu hrošču. Prišli smo od nikoder, se 
pregrizli čez nemogoče in se odpeljali nekam v daljavo. Tu ni bilo pro-
stora za salonske leve, ki v varnem zavetju klimatiziranih pisarn na tuje 
stroške delijo svoje poglede na svet. Poglede tistih, ki vedo vse in ne znajo 
ničesar.« Potovanje, pravi, bi najlaže predstavil s prigodo, ko so se po 
avtocesti vozili čez neskončne stepe. Nebo je bilo brez oblačka, tempera-
tura pa se je povzpela vse do 47 stopinj. Iz starega radia pa je zahreščala 
pesem o Katjuši. »Iz navidezne brezbrižnosti se potniki predramimo in 
eden za drugim, bolj ali manj posrečeno, povzamemo. Zunaj besneča 
peč, znotraj kabine prepotena skupina ljudi, ki se potepa in prepeva sredi 
ničesar. Življenje je sestavljeno iz trenutkov, ko človek res živi, in ta je bil 
eden izmed teh,« občutke s poti poskuša strniti Mihovec.  

Močan vtis so nanj naredili tudi tamkajšnji ljudje, za katere pravi, da so 
»preprosto čudoviti«. Posebej ga je veselilo, da se tudi tu lepa dekleta z 
veseljem postavijo na ogled. »Za navdušenega fotografa vsekakor pravi 
raj,« je hudomušen Mihovec. Čeprav je veliko revščine, je dodal, pa se 
ta ne izraža pri ljudeh. »Neštetokrat so nas povabili k sebi domov, nas 
gostili in nam od vsepovsod nosili zelenjavo. Za povrh so se še sprli med 
sabo za privilegij, kdo bo lahko skrbel za nas. Stvari, ki si jih v Sloveniji 
preprosto niti predstavljati ni mogoče.« 

Posebno se mu je vtisnila v spomin še vožnja po tako imenovani Pamir-
ski gorski cesti. Ob tem se spomni na staro šalo, da v Rusiji delajo najboljša 
terenska vozila, in to z razlogom, da se lahko le-ta preizkusijo na najslab-
ših cestah sveta. »S tisočkilometrske oddaljenosti je lahko briti norca. V 
praksi pa to pomeni, da je bila cesta dobesedno izstreljena z eksplozivom iz 
navpičnih kanjonov; da nima nobenih bankin in asfalta ter da je pod cesto 
dostikrat več sto metrov globok prepad. Na dnu pa divja reka, polna vrtin-

cev in naplavin.« Posebno zanimivo postane, je dodal, ko nasproti pripelje 
še večtonski kitajski vlačilec. V tovornjaku sedi prepoten voznik, ki že lep 
čas ni spal in nima pojma o vožnji tovornjaka. »Kar rine in rine. Postaviš 
se na rob ceste. Eden od potnikov gleda skozi okno in govori šoferju, če so 
kolesa nad prepadom še na cesti. Vsi preostali pa brezupno in tiho sedimo 
na svojih sedežih, zatopljeni v svoje misli. Pogledaš svoje prste in vidiš, 
da so členki spet čisto beli.« Višina, nadaljuje Mihovec, je v tistih krajih 
nasploh zanimiv pojem. Najvišji prelaz, ki so ga prečkali, je bil visok 4655 
metrov. »Če si že zlezel nekam visoko, se je na drugi strani treba še spustiti 
v globino. Takrat človek zelo hitro postane ortodoksni vernik. Molitev 
pa se visoko nad prepadi glasi takole: 'O svete bremze, glejte, da ne boste 
prekurile.' Sveta mantra, ki se jo da v neskončnost ponavljati.«

V Kirgiziji so imeli izkušnjo tudi s policaji. Prevajalca, pravi Mihovec, 
sploh niso potrebovali, saj so vsi policaji postavljali jasno razumljiva 
vprašanja, ki so jih podkrepili z gibi, ki pomenijo vbrizgavanje v žilo. 
»Pa nihče od nas ni pomislil, da gre za krvodajalsko akcijo, ampak na 
dejstvo, da iz Afganistana tu čez, ne glede na to, ali področje kontrolira 
skorumpirana državna oblast, Američani ali pa Talibi, prihaja letno na 
tisoče ton heroina in zastruplja ves svet,« je še dejal Mihovec.

Mateja Rant, foto: osebni arhiv Janeza Mihovca

Medvoška zastava na Svileni poti
Janez Mihovec z Ladje se je skupaj še z enim Medvoščanom, Štefanom Kozjekom iz Valburge,  

tokrat odpravil na potovanje po centralni Aziji.

Janez Mihovec (desno) in Štefan Kozjek v gorovju Fan na meji med Uzbekistanom 
in Tadžikistanom

Poletni baletni seminar je bil tudi tokrat namenjen vsem, ki si želijo 
tudi med počitnicami pridobiti še dodatno baletno znanje in izkušnje. 
Prvi del dvotedenskega seminarja je bil namenjen plesalcem od 11. 
do 13. leta starosti, drugi del pa baletnikom v starosti od 14 do 20 let. 

Na klavinovi, ki jim jo je posodila osnovna šola Pirniče, jih je pri 
kondicijskem treningu spremljal korepetitor in koncertni mojster 
Marjan Peternel. Sledila je ura na konicah prstov in učenje klasične 
solo ženske variacije, ki ga je s svojimi dolgoletnimi baletnimi izkuš-
njami vodila Nena Vrhovec Stevens. »V drugem delu dopoldneva pa 
je vajeti prevzel Andrew Stevens, ki je specialist za duet. Ker je bilo 
na seminarju kar pet fantov, je bilo poučevanje le-tega zelo zanimivo,« 
je dejala Nena Vrhovec Stevens. Prav tako je fante Andrew naučil 
tehnike skokov, ki jih baletniki zelo potrebujejo.

V Baletni šoli Stevens pa so še vedno tudi pod vtisom uspeha, ki 
so ga dosegli na mednarodnem plesnem tekmovanju v portugalskem 
mestu Algarve. Od vseh slovenskih tekmovalcev se je najvišje, na 
šesto mesto, povzpela Manca Torkar, ki je v solo klasičnih variacijah 
z variacijo Paquita dosegla 73,8 točke.  Mateja Rant

Plesali tudi med počitnicami
Baletna šola Stevens je letos pripravila že 12. baletni poletni seminar.

Udeleženci poletnega seminarja Baletne šole Stevens
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Šilček, Franc Šilar, s.p., Medvode, Zbilje 3

Župnijski pastoralni svet župnije Smlednik je na seji marca 2014 
sklenil Nadškofijskemu ordinariatu v Ljubljani predlagati, naj zasluž-
nim župljanom za njihovo vestno in požrtvovalno delo v dobro sku-
pnosti podeli priznanja, in sicer so predlagali cerkovnike in ključarje 
podružničnih cerkva ter pritrkovalce. Najprej je bilo dogovorjeno, 
da bodo priznanja prejeli na praznik posvetitve župnijske cerkve 
na Jernejevo nedeljo, letos je bilo to 24. avgusta, vendar je prišlo so 
spremembe, tako da so jih prejeli na praznik Marijinega rojstva 8. 
septembra.

Odlikovanci so: zbiljski cerkovnik Franc Tehovnik, hraška ključarja 
Matevž Kumer in Vinko Mlakar, valburški cerkovnik Jože Zajc in 
mošenjski cerkovnik Jože Bonča. Naloge cerkovnikov (mežnarjev) 
in ključarjev se prepletajo: oboji skrbijo za cerkvene stavbe, razlika 
je le v tem, da cerkovniki tudi skrbijo, da je cerkev pripravljena in 
okrašena za bogoslužje. V obdobju, ko so bili omenjeni cerkovniki in 
ključarji najbolj dejavni, so bile vse podružnične cerkve lepo obnov-
ljene, tako zunanjost kot notranjost stavb. Cerkve so pravi biseri in 
hranijo pomembne umetniške predmete. To delo so opravljali Bogu 
v čast in skupnosti v dobro, nikoli pa niso izpostavljali svojega pri-
spevka. Zdaj so veselje nad tem, da so prejeli priznanja, izrazili tudi 
člani njihovih družin.

Poleg njih so prejeli priznanje tudi pritrkovalci – kot skupina, ki šteje 
zdaj deset članov. Letos maja so praznovali petdesetletnico delovanja 
in podelili priznanja dolgoletnim članom in prijateljem. Na začetku 
so jedro tvorili bratje Bonča in bratje Zupan iz Moš, ki so bili med 
seboj tudi bratranci, kmalu sta se jim pridružila Jože Rozman iz Smle-
dnika in Marko Kumer iz Hraš, malo kasneje pa še Marija Jenko iz 
Smlednika ter Andrej Čarman in Gašper Rozman iz Valburge. Zdaj 
so dobili škofovo priznanje kot skupina, kot posameznica pa le najst-
arejša pritrkovalka Marija Oblak, Župelnova mama iz Smlednika, ki 
so jo ponosno spremljali otroci in vnuki. 

Čeprav je bila podelitev priznanj na praznik Marijinega rojstva, v 
ponedeljek, 8. septembra, ne na nedeljo, se je zbralo pri maši, med 
katero so bila priznanja podeljena, kar veliko faranov, ki so vsakemu 
odlikovancu posebej zaploskali in jim s tem izrazili hvaležnost za 
delo, ki ga opravljajo. Podelitev je izzvenela hkrati kot vabilo mlajšim, 
naj nadaljujejo njihovo delo. 

Marjeta Žebovec, foto: arhiv župnije Smlednik (Robi Rokavec)

Škofova priznanja 
za smleške farane

ŽPS Smlednik je predlagal za škofova priznanja 
ključarje in cerkovnike podružničnih cerkva  

in pritrkovalce.

Prejemniki priznanj z župnikom; stojijo zadaj, z leve: župnik Tomaž Nagode, Pavel 
in Andrej Bonča; stojijo v srednji vrsti: Franc Tehovnik, Jože in Ivan Bonča, Vinko 
Mlakar, sedita pa Marija Oblak in Matevž Kumer.

Na turnirju v začetku julija se je pomerilo 28 šahistov, med kateri-
mi so bili tudi tri ženske. Zmago je odnesel tekmovalec s Hrvaške, 
od Medvoščanov pa je bil najboljši Rudi Pergovnik, ki je dosegel 
šesto mesto. Takoj za njim se je uvrstil Janez Ješe, ki je tudi član 
Šahovskega kluba Medvode. 

Štirje člani Šahovskega kluba Medvode pa so se sredi avgusta ude-
ležili še šahovskega srečanja v Poljanah pri Mirni Peči, na katerem 
so osvojili prvo mesto. »Vendarle nam je uspelo spet popularizirati 
šah v Medvodah,« je zadovoljen Tone Miklič iz Šahovskega kluba 
Medvode. Ta čas se jih v kletnih prostorih občine vsak teden ob 
igranju šaha zbere do deset ljubiteljev te »kraljevske« igre. Sreču-
jejo se vsak ponedeljek ob 18. uri. K sodelovanju v klubu pa bi radi 
pritegnili tudi mlajše, zato šolam ponujajo pomoč pri organizaciji 
šahovskih krožkov.  Mateja Rant

Šah v Medvodah  
spet popularen

Po desetih letih so v Šahovskem klubu Medvode  
v sklopu prireditev ob občinskem prazniku  

znova organizirali tudi šahovski turnir.

Tone Miklič s pokalom s šahovskega srečanja v Poljanah



FRANJO PETAČ s.p.
Servis in montaža ogrevalnih naprav

Pokličite 041-649-975!

Pooblaščeni servis za Buderus in 
DeDietrich ogrevalne sisteme.

Montaža toplotnih črpalk

Popolna predelava kurilnic z 
novejšimi ekonomičnimi sistemi.
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S tem kuponom imate do 9. 10. 2014 
20 % popusta 
na frizerske storitve.
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Za obuditev te zabavne prireditve, ki je že 
včasih privabljala množice obiskovalcev, sta se 
ob jubileju odločila Damjan Svoljšak in Matej 
Richter iz podjetja Tantum events. Po petih 
letih je tako poletni utrip ob Zbiljskem jeze-
ru ponovno popestrila Zbiljska noč, glede na 
letoš nji odziv pa verjameta, da bosta s to tradi-
cijo lahko nadaljevala tudi v prihodnje. 

Tako so že določili tudi datum prireditve pri-
hodnje leto, in sicer spet konec avgusta, saj je 
v juniju in juliju že dovolj drugih prireditev, 
razmišlja Svoljšak. Kot so obljubili, so letos 
na Zbiljski noči postregli z najboljšim, kar 
ponujata slovenska in hrvaška zabavna scena. 
Osrednja gostja je bila nekdanja pevka skupine 
Magazin Jelena Rozga (na fotografiji), ki so ji na 
odru družbo delali Mejaši. Za zabavo so poskr-
beli še ansambel Saša Avsenika, Saša Lendero 
in Mambo Kings. Kot se ob jubileju spodobi, pa 
so na odru razrezali tudi ogromno torto.

Mateja Rant, foto: Matic Zorman

Jubilejna Zbiljska noč
Zbiljska noč je konec avgusta na vaški trg v Zbiljah privabila okrog pet tisoč obiskovalcev.

Začnimo v pirniški župniji. Tam so imeli oratorij zadnji teden počit-
nic, torej od 25. do 30. avgusta. Udeležilo se ga je 71 otrok, zanje je 
skrbelo 17 animatorjev. »Sedem odraslih pa je pomagalo pri organi-
zaciji oratorija, zlasti pri logistiki,« je ponosno povedal župnik Blaž 
Jezeršek. V Preski se je 115 otrok in 45 animatorjev zbiralo na ora-
toriju od 11. do 15. julija. Vreme jim sicer ni bilo naklonjeno. »Raz-
položenje je bilo kljub temu lepo: če ni bilo sonca zunaj, je bilo pa v 
udeležencih,« je bil vesel župnik Jure Koželj. Tudi v Smledniku so 
imeli oratorij zadnji teden počitnic. Udeležilo se ga je 95 otrok, zanje 
pa je poskrbelo 23 animatorjev. »To je bilo največ udeležencev doslej,« 
je poudaril župnik Tomaž Nagode. Pri zaključni maši v nedeljo, 31. 
avgusta, so lepo sodelovali, zlasti s petjem. »Oratorij v Sori se je začel 
v ponedeljek, 11. avgusta, zaključili pa smo s sveto mašo v nedeljo, 17. 
avgusta. Letos se ga je udeležilo 90 otrok in 60 animatorjev. V četrtek, 
14. avgusta, smo s tremi avtobusi odšli na izlet. Sveto mašo smo imeli 
v cerkvi sv. Miklavža na Gori, popoldne pa smo se kopali v termah v 
Snoviku,« je sporočil sorški župnik Jože Čuk. V vseh župnijah pou-
darjajo tudi, kako pomembno je mlade, ki končajo šolo, takoj vključiti 
med animatorje. Župniki so še povedali, da so tudi drugi farani veliko 
in z veseljem pomagali pri izvedbi oratorija.

Marjeta Žebovec, foto: arhiv župnije Smlednik (Jure Plavec)

Oratoriji v medvoških župnijah

V dvorani KUD Smlednik med igrico, ki je letos pripovedovala o apostolu Petru, 
naslov oratorija pa je bil Na tvojo besedo.
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Pričakovano dolgo, vroče poletje nas 
je letos obšlo, namesto njega pa smo bili 
deležni pogoste moče. In če so vrtičkarji 
kak fičnik privarčevali pri zalivanju, so ga 
po drugi plati izgubili pri paradižniku in 
drugih vrtninah, ki jim pretirana mokro-
ta škoduje. Tudi tistih, ki se po končanem 
dopustovanju lahko pohvalijo, da jih je ob 
morju ves čas razveseljevalo sonce, ne bo 
prav veliko, saj je bilo letos vreme tudi tam 
doli slabo. Poletje bo tako hitro potonilo 
v pozabo, šolarji že gulijo svoje klopi, 
starejše pa spet tarejo vsakdanje skrbi s 
preživetjem, saj je kriza dobila domicil v 
naši deželi. In takrat je najbolj zdravo iti 
na sprehod kam proč od vrveža. Kje sem 
tokrat hodil, da sem napravil ta posnetek? 
Odgovore pošljite do konca septembra na 
naslov Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 
4, 4000 Kranj, s pripisom »za Sotočje«. 
En pravilen odgovor bomo izžrebali in ga 
nagradili.

Pretekli mesec pa sem vas spraševal, kje 
natanko je privezana ladjica na posnetku. 
Ladjica je privezana pod hotelom Kanu 
ob Zbiljskem jezeru. Nagrado za pravi-
len odgovor prejme Rok Kristan s Senice. 
Nagrado prejmete po pošti.

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Kako dobro poznamo  
našo deželo?

Na dirki z garami, ki so jo pripravili konec 
avgusta pri domu Krajevne skupnosti Senica, 
je letos sodelovalo 19 parov oziroma posadk. 
Tekmovali so v štirih predtekmovalnih skupi-
nah, je razložila Mateja Jenko Medar iz KUD 
Fran Saleški Finžgar Senica, pred finalom pa 
so se v dirki pomerili tudi otroci, ki so tekmo-
vali s praznimi lesenimi vozički. Tako so na 
Senici obudili staro navado tekmovanj z gara-
mi, ki so jih tu že pripravljali približno štiri 

desetletja nazaj. Dogodek si je tokrat ogledalo 
okrog petsto vaščanov in drugih obiskovalcev 
iz bližnje in daljne okolice. Prireditev je pove-
zoval predsednik KUD Fran Saleški Finžgar 
Uroš Medar in kot komentator uspešno nado-
mestil Mirana Ališiča.

Kot je opisala Mateja Jenko Medar, so morali 
tekmovalci premagati 440 metrov dolgo pro-
go. »Eden od para je prvi del poti vlekel oziro-
ma potiskal gare, medtem ko je drugi sedel v 
garah, nato sta se na polovici poti zamenjala.« 
Pri tem so morali premagati tudi štiri višinske 
metre, zaradi česar je bila naloga precej težka, 
je poudarila Mateja Jenko Medar. Tekmovalo 
je pet parov naenkrat, najhitrejši dve ekipi iz 
vsake skupine sta se uvrstili v polfinale, najhi-
trejši dve posadki iz vsake polfinalne skupine 
pa v finale. Zmagala sta domačina Jaka Peklaj 
in Gašper Bokan, ki sta skupaj z drugo- in tre-
tjeuvrščenima prejela pokal. Za popestritev so 
poskrbeli pari, ki so imeli posebno opremo ali 
uniforme. Nekateri so bili oblečeni v policaje 
ali šerife, drugi so oblekli pižame. Na koncu 
dirke so zato podelili tudi pokal za umetniški 
vtis, ki sta si ga prislužila Anže Sajovic in Nejc 
Kuralt, saj sta s svojo obleko najbolj navdušila 
gledalce. Gare sta opremila kot posteljo s tele-
vizijo na posebnem podstavku, oblečena pa sta 
bila v pižami in obuta v smešno velike copate.

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Znova tekmovali z garami
Sekcija ljubiteljev starin Gare, ki so jo letos ustanovili v okviru  
KUD Fran Saleški Finžgar Senica, je obudila dirke z ročnimi  

vozovi oziroma garami.

Na Senici so obudili dirke z garami.

Z lesenimi vozički so tekmovali tudi otroci.

Športna zveza Medvode bo jutri od 9. do 13. ure v središču Medvod pripravila športno tržni-
co oziroma športni informativni dan. Na ta način želijo čim več otrok navdušiti za ukvarjanje 
s športom, staršem pa ponuditi čim več informacij, da se bodo lažje odločili, v katero dejav-
nost naj v novem šolskem letu vpišejo otroka. Na tržnici se bodo predstavila športna društva, 
pobirali pa bodo tudi prijave za medvoški maraton in izvedli test tekaških copat. M. R.

Športna tržnica
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Vrtna trata:   semena travnih mešanic  gnojila  
  prekrivna folija  valjar – izposoja  
  sejalnik in trosilnik – izposoja

Prodajalne:

MEDVODE, 
Cesta ob Sori 11  
T: 01/3613-300

VODICE, 
Kamniška cesta 8 

T: 01/8324-011

VIŽMARJE, 
Tacenska cesta 67 

T: 01/5124-666

DOBRUNJE, 
Cesta II. Grupe odredov 43 

T: 01/5471-684, G: 041/321-543

Odpiralni čas: 
od ponedeljka do petka od 8. do 19. ure,

ob sobotah od 8. do 13. ure.

Med najpogostejše sobne rastli-
ne vsekakor sodijo orhideje. Nam 
najbolj poznana je širokolistna 
orhideja – Phalaenopsis. V narav-
nem okolju uspevajo v tropskih 
predelih Azije, Indonezije in Oce-
anije. Tam so to predvsem epifiti, 
zato jih ponavadi dobimo posa-
jene v prozornih lončkih, v kate-
rem je lubje. Phalaenopsisi imajo 
najraje namakanje v mlačni vodi. 
Namakamo jih na 14 dni oziro-
ma takrat, ko se njihove korenine 
obarvajo sivo. V okrasnem lončku 
ne sme biti vode, saj v tem prime-
ru korenine gnijejo. Orhidejo je 
priporočljivo postaviti na polsen-
čen prostor. Presajamo jih samo 
takrat, ko ne cvetijo. Po cvetenju 
je potrebno cvetno steblo skrajšati 
nad 3. in 4. kolenom. Ko odcveti, 
ji je potrebno omogočiti obdobje 
mirovanja, to pomeni, da jo bolj 
redko namakamo in prestavimo 
v malenkost hladnejši prostor. Po 
približno mesecu dni jo ponovno 
namočimo ter pognojimo z pose-
bnim gnojilom za orhideje. 

Guzmanija prihaja iz južne-
ga območja severne Amerike in 
tropske Amerike, Afrike. Ima 
svetlo zelene, bleščeče liste, ki 
imajo mehko strukturo in se lahko 
upognejo. Cvetijo v različnih bar-
vah. Roža lahko cveti preko celega 
leta. Ko cvetna rozeta odcveti, jo 
je potrebno odstraniti. Guzmani-
ja ima rada prostor s temperaturo 
cca 20 °C. Priporočljivo je, da jo 
rosimo po listih. Substrat mora biti 
stalno vlažen ter v rozeti voda.

Spatifilum izvira iz Srednje 
in Južne Amerike. Je grmiča-
sta rastlina z koreniko, iz katere 
poganjajo listi. Listi so suličasti 
z globoko poudarjenimi žilami. 
Dolgi so do 15 cm in nasajeni na 
dolgih pecljih, ki se lepo usločijo 
navzven. Povrhnjica lista je glad-
ka in bleščeča. Rastlina ima bel, 
jadru podoben ovršni list (cvet) 
ki objema osrednje, smetanasto 
rumeno betičasto socvetje. Cve-
tovi se ohranijo do več tednov, ko 
odmrejo, peclje porežemo do dna. 
Poleti naj bo postavljena v pol-

senčen prostor, pozimi pa naj bo 
prostor čim svetlejši. Spatifilum 
zalivamo enkrat na teden, rastlina 
sama dobro pokaže, kdaj potrebu-
je vodo, saj listi padejo dol, ko se 
napije, pa se ponosno zdravo dvig-
nejo. Poleti vsak dan rosimo liste. 

Gnojimo jo spomladi in poleti na 
dva tedna dodajamo tekoče gnoji-
lo. Spatifilum ima strupene liste in 
steblo, zato po prijemanju rastline 
roke vedno temeljito speremo z 
vodo in milom. 

Petra Špur Krek

Najpogostejše sobne rastline
Rastline nam v dom prinašajo naravno lepoto. Iz zraka »pobirajo« škodljive kemikalije in v tej bitki vedno 

znova zmagujejo. Poleg tega nas pomirjajo in sproščajo.



2626

Nasvet

Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!
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Na trgu je zares veliko različnih vadb in zdi 
se, da nove vadbe nastajajo vse hitreje. Trg je s 
številom vadb že tako zasičen, da moram včasih 
tudi sam dobro premisliti, kaj predstavlja dolo-
čena vadba. Še dobro, da obstaja splet, kjer je 
vse podrobno razloženo. Kako pa vemo, katere 
vadbe so bolj in katere manj primerne za nas?

Na začetku se moramo najprej vprašati, kak-
šen cilj bi z gibanjem radi dosegli. Če bi radi 
pridobili izključno na gibljivosti, so razne joge 
in pilatesi povsem pravilna izbira. Zaplete pa 
se pri oblikovanju postave. Že v glavi si obli-

kovanje postave vsak razlaga po svoje, svoje 
pa dodajo še nerealne reklame, ki obljubljajo 
čudež za čudežem. Poizkušajmo odmisliti vse, 
kar vemo o oblikovanju postave iz medijev, in 
pojdimo po vrsti. 

Če smo presuhi, potrebujemo mišično maso. 
To bomo najhitreje pridobili na treningu z 
utežmi in dovolj velikim vnosom hrane. Ne 
potrebujemo nobenih revolucionarnih vadb, 
niti posebne prehrane. Naj poudarim, da to 
velja tako za moške kot za ženske. Žalosti me, 
ko vidim suhice na raznih vodenih vadbah, ker 
vem, da pravega efekta v zadovoljivem času 
ne bodo dosegle. Seveda obstajajo nekoliko 
bolj primerne vodene vadbe (npr. body pump, 
bootcamp, crossfit) tudi za suhice, vendar bi 
sam rekel, da je to najmanj slaba zbira za suhe 
postave, ki želijo obliko telesa. Torej vadba, ki 
jo svetujem pri suhih postavah, je fitnes vadba, 
olimpijsko dvigovanje uteži, triatlon moči in 
podobne vadbe za povečevanje mišične mase, 
ki tudi daje obliko telesu.

Če bi radi izgubili telesno težo, pa imamo na 
trgu izjemno veliko vadb, ki pa niso vse dovolj 
efektivne. Bodimo odkriti in si priznajmo, da je 
vadba ob drogu zelo atraktivna, a s hujšanjem 
nima prav velike veze. Tudi zumba, bokwa, TNZ 
in podobne modne muhe so lahko precej zabav-
ne in prav je tako, ampak pretiranega hujšanja 

ne pričakujte. Seveda je ogromno odvisno od 
vašega jedilnika, a zakaj bi pretirano strada-
li, če lahko pojeste nekoliko več in hodite na 
vadbe, ki maksimalno delujejo. Tukaj bom 
ponovno omenil fitnes vadbo, ker je pač najbolj 
primerna za oblikovanje postave, a je vse pre-
več trenerjev, ki bi sami potrebovali trenerja, 
zato je včasih začetnikom težko doseči cilj. Vse 
preveč se gleda na tehtnico in šteje kilograme, 
namesto da bi gledali širšo sliko. Sama kardio 
vadba je na začetku mogoče zares najhitrejši 
način izgubljanja kilogramov, ampak na dolgi 
rok nam bo »skurila« še tistih nekaj mišic in 
dobili bomo povešeno obliko telesa, tako ime-
novano »skinny fat«. Prav tako so mišice glavni 
porabnik energije, ki jo dobimo iz hrane, zato 
bo tudi hujšanje lažje, če bomo imeli nekaj več 
mišične mase. Pravi recept za hujšanje je torej 
kombinacija treningov za moč (in/ali mišično 
maso) in določenih kardio treningov, ki se tudi 
razlikujejo po intenzivnosti. Verjetno so ravno 
zaradi tega v zadnjih letih izjemno popularne 
vadbe, ki vsebujejo kombinacijo moči in kar-
dio vadbe. To so: crossfit, freeletic, bootcamp, 
kettle bell, calisthenics ipd.

Naj vam najdem še tako popolno vadbo, to ne 
bo dovolj, če je ne boste mogli obiskovati. Zato 
naj bo prvi cilj, da se dovolj gibate in šele nato 
razmišljajte naprej.

Katero vadbo naj izberem?

Tadej Jurman, absolvent živilstva in prehrane  
ter FZS inštruktor fitnesa
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»Začetek košarke v Medvodah sega daleč v 
leto 1952, ko se je skupina zanesenjakov članov 
društva Partizan Medvode zbrala in pričela 
treninge košarke. Od takrat je ta športna igra v 
kraju ob sotočju Save in Sore doživljala vzpo-
ne in padce. Vzponi so bili plod prizadevnosti 
in dobre organizacije medvoških delavcev in 
ljubiteljev košarke ter talentiranih medvoških 
košarkarjev. Padci so bili boleči, vendar je 
vseskozi zmagala ljubezen do košarke,« nam 
je med kratkim v pogovoru povedal Dean Bun-
čič, direktor kluba ter kapetan članske peterke. 
V klubu so moči združili ljudje, ki jim je še 
kako mar za medvoško košarko, zato so klub 
dobesedno »resetirali«, ga ponovno sestavili 
brez vsakršnih starih »dolgov« in zamer. Zdaj 
je pomembno samo eno: v klub privabiti mlade 
talente, ki se bodo kalili od najmlajših katego-
rij naprej! Pogoji so odlični. Športna dvorana 
Medvode je več kot super prostor za treninge, 
prav tako so jim na voljo tudi telovadnice neka-
terih medvoških in bližnjih osnovnih šol. Tre-
nutno za njih skrbi vodja košarkaške šole Gre-
ga Sajevic Malgaj, ki pravi: »Trenutno imamo 
akcijo nabiranja »nabornikov« po osnovnih 
šolah v Medvodah in bližnji okolici. Za fante, 
ki obiskujejo 1., 2. ter 3. razred, organiziramo 
igrivo košarko, s katero želimo na zabaven in 
zanimiv način spoznati najmlajše z osnovnimi 
gibanji, z elementarnimi igrami in seveda tudi 
z igrivim načinom košarke. Vaditelji, trenerji 
so izkušeni možje, ki vedo, kako mladim na 
najprijetnejši način približati košarko in šport 

na sploh. Tisti fantje, ki si želijo več znanja ter 
se bolj resno ukvarjati s košarko, pa so vklju-
čeni v klubske selekcije U11, U13, U15, U17 
in U19, ki tekmujejo v državnem prvenstvu 
pod okriljem Košarkarske zveze Slovenije. 
Ali na kratko povedano, najmlajše hočemo 
privabiti na parket, jim dati žogo v roke in 
jim organizirati zdravo in veselo druženje.«  

Brez košarke ni Medvod, pravijo tudi starej-
ši košarkaši, ki so ponosni, da njihovi mladi 
talenti spet igrajo košarko, in to v tako odličnih 
pogojih na parketu medvoške športne dvorane. 
V naslednji številki Sotočja bomo predstavili 
mladinske in člansko ekipo.

Miroslav Cvjetičanin,  
foto: Gorazd Kavčič

Košarkarji vabijo mlade talente
Košarka ima v Medvodah izredno bogato tradicijo, zato je odgovornost toliko večja.

Mladi medvoški košarkarji z veseljem medse sprejmejo nove člane. 

Kolesarski klub Medvode je tako kot vsako podobno društvo usta-
novljen z namenom druženja prijateljev, ki radi kolesarijo.

Druščina se dobiva na klubskih izletih in največkrat se jih udeležuje-
jo kar cele družine ter tudi prijatelji, ki niso člani kluba, a vseeno radi 

kolesarijo z dobro družbo. Klub šteje že devetindevetdeset članov. Z 
nestrpnostjo čakajo stotega. In vendar KK Medvode ni samo drušči-
na rekreativcev, ampak so njihove ambicije veliko večje oziroma so 
svoje poslanstvo videli tudi v organizaciji več športno-rekreativnih 
dogodkov. Letos so že 16. organizirali kolesarski vzpon na Katarino, 
prvič so kolesarji startali iz centra Medvod, kar pomeni, da so sožitje s 
prireditvijo spoznali tudi v sami občini. Klub organizira tudi celoletno 
akcijo 60 vzponov na Katarino. Vpisna knjiga je v gostilni Na Vihri, 
kjer se lahko vsak kolesar, ki to želi, tudi prijavi. Na že prej omenjeni 
prireditvi konec septembra (večerja s plesom) prejmejo udeleženci s 
tridesetimi opravljenimi vzponi plaketo, s šestdesetimi opravljenimi 
vzponi pa pokal.  Svoje aktivnosti objavljajo v lokalnem tisku in lokal-
ni TV Medvode, od letos pa tudi na internetu.

Letos je klub tudi prvič pomagal organizirati državno prvenstvo v 
cestnem kolesarstvu za najmlajše kategorije ter Slovenski pokal za 
amaterske kolesarje. Skupaj s športnim društvom Bam.Bi iz Trboj 
so organizirali zares kvalitetno tekmovanje. Predsednik kluba Mirko 
Plazar ter Aleš Galof, ki je vodja vseh tekmovanj, ki jih klub organizi-
ra, sta nam povedala, da brez dobre druščine v klubu, brez nesebične 
pomoči vseh volonterjev ter mestne občine ne bi mogli niti slučajno 
izpolnjevati svojega prijetnega poslanstva, ki ga z užitkom širijo med 
vse športne rekreativce.

Miroslav Cvjetičanin

Kolesarji s poslanstvom
Medvode imajo kolesarski klub, ki je bolj znan po svojih organizacijskih dosežkih.

Kolesarski klub, ki se ukvarja tudi z organizacijo športno rekreativnih prireditev.
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Kljub mladosti, saj je poleti upihnila 21 svečk, 
je Toja Černe že izkušana lokostrelka, v svoji 
zbirki pa ima tudi vrsto pokalov in medalj z naj-
večjih tekmovanj. Letos jih je dodala še nekaj, 
najbolj ponosna pa je na članski naslov svetov-
ne prvakinje v sestavljenem loku, v tako ime-
novanem poljskem lokostrelstvu. »Res sem bila 
naslova svetovne prvakinje zelo vesela, čeprav 
je za menoj letos res dobra sezona. Začela sem 
jo z devetim mestom na tekmi svetovnega 
pokala na Kitajskem, nato sem bila v Kolumbiji 
druga, deveta sem bila znova v Turčiji. Najve-
čjo smolo letos sem imela na Poljskem, kjer sem 
dosegla osebni in državni rekord, vendar sem 
po dvoboju na koncu osvojila šele sedemnajsto 
mesto. Kljub vsemu sem zbrala dovolj točk za 
nastop na finalu svetovnega pokala v Švici, na 
katerega se uvrsti osem najboljših na svetu. To 
je bil moj letošnji cilj in v Švici sem osvojila 
četrto mesto,« je povedala Toja Černe.

»Zadnje časa treniram tudi s svojim fantom 
Bradyjem Ellisonon, ki je odličen lokostrelec, z 
njim sva trenirala tudi pred svetovnim prvens-
tvom v Zagrebu. Že ko sem prišla na prvenstvo, 
se mi je zdelo, da sem res dobro pripravljena. 
Ves teden sem krepko vodila ter nato zanesljivo 
zmagala v finalu,« nasmejana pravi študentka 
Fakultete za šport Toja Černe, ki ji poti na tek-
movanja plačuje Lokostrelska zveza Slovenije.

Toja se je lokostrelstvu zapisala pred sedmi-
mi leti, pri tem pa jo spodbujajo tudi domači, 
lokostrelca sta tudi mlajši brat Arne in oče 
Tomo. »Brez pomoči očeta ne bi šlo, prav tako 
bi se rada za pomoč zahvalila Tomažu Misu, ki 
nam je omogočil zunanje vadbišče, hvaležna 
ravnatelju gimnazije Šentvid, ki nam omogoča, 
da lahko streljamo v dvorani,« dodaja Toja, ki 
je članica LK Feniks, v naslednjih letih pa si 
želi postati tudi zmagovalka svetovnega pokala 
in svetovna prvakinja v tarčnem lokostrelstvu. 
»Kljub vsem uspehom imam še kar nekaj ciljev, 
tako da mi motivacije za delo in treninge ne 
manjka,« še dodaja Toja.

Vilma Stanovnik, 
foto: osebni arhiv

Toja je svetovna prvakinja
Po odlični sezoni je lokostrelka Toja Černe iz Vikrč konec avgusta v Zagrebu osvojila še naslov svetovne 

prvakinje v poljskem lokostrelstvu.

Toja Černe uživa v lokostrelstvu in dosega odlične rezultate. 

Pri Atletskem klubu Medvode te dni med-
se vabijo zlasti otroke od šestega leta starosti 
naprej, prav tako pa k vadbi BEFIT vabijo vse 
starejše. »Trenutno imamo v klubu okoli šest-
deset članov, ki so razdeljeni v štiri starostne 
kategorije. Tekaška skupina pod imenom 
BEFIT vadi dvakrat tedensko na stadionu v 
Tacnu od aprila do konca septembra, v zim-
skem času pa vadijo v športni dvorani Medvo-
de ob ponedeljkih od 20. do 21. ure in ob sre-
dah od 18.30 do 19.30. Svetujemo pri prehrani, 
pripravimo program vadbe ter poskrbimo, da 
boste zadovoljni sami s seboj,« pravi predse-
dnik kluba in trener Franci Bohinc in doda-

ja, da mladinci vadijo kar šestkrat tedensko, 
pionirji petkrat, najmlajši pa dvakrat. »Poleg 
teka skačemo v daljino, višino, mečemo vor-
tex, izvajamo razne poligone, štafetne in ele-
mentarne igre, otroci dobijo bazo in širino za 
nadaljevanje športne poti. Precej je tudi akro-
batike. Letos prvič uvajamo dodaten program 
gimnastike in akrobatike. Od novembra do 
marca izvedemo tri tekmovanja v dvorani v 
troboju za najmlajše za vse naše atlete,« dodaja 
Bohinc in pravi, da več informacij dobite po 
telefonu 040-652-216 (vsak dan od 17. do 19. 
ure), marsikaj pa izveste tudi na spletni strani 
www.atletskiklubmedvode.si. V. S.

Atleti vabijo na vadbo

+ddv

CIKLON; za sesanje pepela,
                priklopite na vaš
                 sesalec, pepel se
                 zbira v kovinski 
                 posodi, sesalec pa
                 se vam ne zamaši.
                 Preverite pri nas
                 na predstavitvi!
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FELIX trgovina
    Zg. Priniče 94f 01 362 30 77/041 709 339

Prodaja peletnih
kaminov, gorilnikov,
peči in slovenskih
smrekovih pelet,
več na:
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Pred tremi leti se je nekdanja 
vrhunska atletinja in olimpijka 
Eufemija Štorga odločila, da med-
voški športni utrip popestri s teka-
ško prireditvijo. Poskus je uspel že 
v prvi izvedbi, lani so ga še nad-
gradili, letos pa so pri Športnem 
društvu Efi že izkušeni organiza-
torji in se veselilo tretje izvedbe, 
saj so tako tekači kot športniki 
Medvoški tek vzeli za svojega.

»V prvi izvedbi Medvoškega 
teka smo se odločili za preizkuš-
nji na 5 in 10 kilometrov, lani pa 
smo dodali še preizkušnjo na 20 
kilometrov in otroški tek. Odziv 
tekmovalcev je bil zelo dober, saj 
so ravno najdaljšo preizkušnjo 
sprejeli kot nekakšen trening pred 
oktobrskim Ljubljanskim marato-
nom,« pravi Evfemija Štorga, ki 
se te dni že zavzeto pripravlja na 
organizacijo tretje prireditve.  

»Priprav na novo prireditev smo 
se v Športnem društvu Efi lotili še 
prej kot lani, takoj pa smo se odlo-
čili, da ostanejo preizkušnje na vseh 
dolžinah prog, saj je petkilometrski 
tek primeren za malo manj priprav-
ljene in je predvsem množičen tek, 
desetkilometrski tek pa je za bolj 
pripravljene. Prav tako bodo teka-
či in tekačice lahko znova tekli na 
dvajsetkilometrski preizkušnji, ki 
pa je večini zelo všeč tudi zato, ker 
je proga po okolici Medvod res raz-
gibana. Tudi termin našega tekmo-
vanja v septembru se je izkazal kot 
zelo primeren, saj so se večina vrnili 
z dopustov. Tako tekmovalcem kot 
gledalcem, ki se zberejo ob progi, 
skušamo ponuditi še več spremlje-
valnega programa, saj želimo, da bi 
bila prireditev vsako leto bolj kva-
litetna. Pri tem nam pomagata tako 
domača Občina Medvode kot Zavod 
za turizem Medvode pa tudi številni 
ostali sponzorji, ki so resnično pozi-
tivno sprejeli našo prireditev, za kar 
se jim iz srca zahvaljujem. S pomo-
čjo Vzajemne organiziramo tek za 
otroke, ki so bili lani zelo navdušeni 
nad srečanjem z maskoto, Vzajem-
kom, ki nas bo obiskal tudi letos,« 
pravi Eufemija Štorga, ki tako naj-
mlajše kot vse ostale ljubitelje teka 
vabi v Medvode 27. septembra.

Prireditev pred športno dvorano 
se bo začela ob 16. uri s tekom za 
otroke, start teka na vseh razdaljah 
pa bo ob 16.15. Sledila bo podelitev 
nagrad, najboljši v teku na 10 in 
20 kilometrih pa bodo dobili tudi 
denarne nagrade. 

»Prijave za tek so se že začele, 
prijavljenih je že okoli sto tekmo-
valcev in tekmovalk, če le ne bo 
preslabo vreme, jih pričakujemo 
okoli tristo. Sicer pa tudi slabše 
vreme tekačev ne zmoti, saj so 
letos vajeni teči v vseh pogojih. 
Prijavnina je do 24. septembra 
zgolj 12 evrov, za člane ŠD Efi in 
Vzajemna Klub pa 10 evrov. Za vse 
je poleg toplega obroka in okrep-
čila zagotovljena tudi majica, le 
tisti, ki se bodo prijavili zadnji 
hip, bodo za prijavnino odšteli 
20 evrov oziroma za prijavo brez 
majice 12 evrov. Več o pogojih 
prijave in vseh ostalih podrobno-
stih izveste na naši spletni strani 
www.sdefi.si,« tudi dodaja Eufe-
mija Štorga. 

Vilma Stanovnik

Medvoški tek je vedno bolj popularen
Pri Športnem društvu Efi zadnjo septembrsko soboto pripravljajo 3. Medvoški tek, za katerega je vsako leto 

večje zanimanje tako med športniki kot sponzorji.

Medvoški tek je postal priljubljen tako med tekači kot navijači.

Eufemija Štorga

VABI K VPISU:  ŠPORTNA DVORANA MEDVODE  
23. 9. in 25. 9. 2014 od 16.30 do 19.00 

TELOVADBA ZA PREDŠOLSKE OTROKE: 
- Vadba otrok od 4 do 6 let  (ponedeljek in četrtek 16.00 do 17.00) 
- Vadba otrok 3 do 4 leta  (torek 16.00 do 17.00) 
- Vadba otrok 2,5 do 3 leta (sreda 16.00 do 17.00) 
- Rolanje (spomladi in poleti) 
-  Atletika v Partizanu v Medvodah (torek 18.00 do 19.00 in sreda 13.30 do 14.30/Športna  
dvorana Medvode; četrtek 15.00 do 16.00/Partizan Medvode) 

- Atletika v OŠ Simona Jenka Smlednik (ponedeljek 13.15 do 14.00; sreda 13.15 do 14.00)

VADBA ZA STAREJŠE: sreda 17.00 do 18.00, četrtek 9.00 do 10.00 in 21.00 do 22.30 

FITNES VADBA ZA VSE ŽENSKE IN MAMICE 
ponedeljek 8.45 do 9.45 
ponedeljek 17.00 do 18.00, 18.00 do 19.00 
torek 19.30 do 20.30 
sreda 18.15 do 19.15, 19.15 do 20.15 
četrtek 19.30 do 20.30 

TELOVADNI ROJSTNI DAN ZA OTROKE IN INDIVIDUALNA VADBA 
PO DOGOVORU 

FITNES VADBA ZA VSE MOŠKE četrtek 18.00 do 19.00 (Športna dvorana Medvode) 
FUNKCIONALNA VADBA – TERMIN ZNAN NAKNADNO 

TELOVADNI ROJSTNI DAN ZA OTROKE IN INDIVIDUALNA VADBA 

Več informacij: 

www.sdefi.si / 041 282 960  

efi.storga@gmail.com

Eufemija Štorga
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Start teka in cilj 3. Medvoškega teka bo pri športni dvorani Medvode. 
Tekmovalci bodo tekli do cerkve na Ladji, pri cerkvi bodo zavili levo, 
vzporedno z železniško progo prišli do prvega klanca, nato pa bodo 
tekli mimo glasbene šole, na koncu zavili desno po Donovi mimo 
lekarne, na križišču zavili levo mimo Mercator centra, Štirih mačk, 
Občine, mimo Donita, ter se po Donovi cesti vrnili do vrha. Tam bodo 
zavili levo in tekli okoli 150 metrov (do vrtca Medvode), pred vrtcem 
bodo zavili desno in po okoli 100 metrih teka na križišču zavili levo v 
cilj. Organizatorji opozarjajo, da bodo zato 27. septembra popoldne 
zaprte Finžgarjeva ulica, cesta Sp. Senica–Svetje, Ladja–Svetje, 
Donova cesta in Medvoška cesta.

V času teka zaprte ceste
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Najuporabnejši v smislu, če 
ga rabimo za mestno vožnjo ali 
kot temu danes radi rečemo: za 
“urban life”.

Bere se moderno in bere se tudi 
uporabno. Hyundai i10 je v Evro-
pi postal najbolj zaželen »drugi 
avto« v družini. Kaj pomeni dru-
gi avto, pa vemo: enega imamo 
za celo družino za dopustovanje 
za dolge vožnje in ... tisti drugi 
avto pa je namenjen za v službo 
in nazaj, za mestni avto, kjer je 
stalno gužva, je tisti, s katerim 
otroke peljemo v vrtec, šolo ... 
Ampak danes je tako, da mora 
biti drugi avto enako dober kot 
tisti »prvi«, lahko je le manjši in 
predvsem mora biti varen. Hyun-
dai i10 ima vse, kar imajo veli-
ki. V »desetki« nove generacije 
se lahko počutite varno. Čvrsta 
karoserija je grajena iz jekla viso-
ke trdnosti. Šest varnostnih zrač-
nih blazin zagotavlja optimalno 
zaščito potnikov. Dve čelni in dve 
stranski varnostni zračni blazini 
ter dve varnostni zračni zavesi 
za vsestransko zaščito potnikov. 
Elektronski nadzor stabilnosti 
vozila (ESC), elektronski nadzor 
stabilnosti vozila s sodelovanjem 
EPS (VSM), protiblokirni zavor-

ni sistem (ABS) in sistem za nad-
zor tlaka v pnevmatikah (TPMS) 
se dopolnjujejo in omogočajo 
udobno in varno vožnjo. Sistem 
pomoči pri speljevanju v klanec 
(HAC) preprečuje premikanje 
vozila nazaj. Speljevanje v klanec 
ni bilo nikoli lažje. Sistem na krat-
ko vklopi zavoro in ob speljevanju 
prepreči premikanje vozila nazaj. 
Vsi sedeži so opremljeni z opozo-
rilom za neuporabljen varnostni 
pas. Prednji del vozila je zasnovan 
tako, da zmanjšuje poškodbe peš-
cev v primeru trka. Elektronska 

tipala spremljajo gibanje vozila. 
Sistem se aktivira ob nenadnem 
zaviranju ali zdrsu vozila ob spre-
minjanju smeri vožnje. Deluje 
tako, da prilagaja navor motorja 
in razporeja zavorno silo. 

Novi i10 se ponaša z izjemni-
mi motorji in menjalniki, ki so 

bili razviti v Evropi. Zagotavljajo 
optimalne zmogljivosti v kombi-
naciji z nizko porabo goriva ter 
okoljsko sprejemljivostjo. Na vol-
jo je s tremi ekološko prijaznimi 
bencinskimi motorji, pogonom na 
sprednji kolesni par ter prenosom 
moči preko petstopenjskega roč-
nega ali štiristopenjskega samo-
dejnega menjalnika.

Na izbiro sta dva izredno lahka 
bencinska motorja z delovno pro-
stornino 1,0 in 1,25 litra ter 48,5 
kW oziroma 64 kW, 1,0-litrski 
motor pa je na voljo tudi v Bi-Fu-

el izvedbi s pogonom na LPG in 
bencin, ki se ponaša s še večjo eko-
nomičnostjo. Bluedrive i10 nove 
generacije je opremljen z najbolj 
učinkovitimi motorji v razredu, 
ki mu pripada. Izpust CO2 raz-
ličice z 1,0-litrskim bencinskim 
motorjem, s sistemom samo-
dejne izključitve in ponovnega 
zagona v prostem teku, Idle Stop 
and GO (ISG), znaša le 98 g/km. 
Kakšen je avto na zunaj ali znotraj, 
se lahko prepričate v najbližjem 
Hyundaievem salonu ali si ogle-
date priložene fotografije, vendar 
to še zdaleč ni vse, kar ta malček 
skriva v sebi. Nas je najbolj prese-
netila prav notranjost. Visokoka-
kovostni materiali sedežev, arma-
ture z volanom vred, vrata, vse to 

je povsem drugače, kot pa smo bili 
vajeni pri hyundaih izpred deset-
letja ali več. Ogrevan volan! Mora 
biti, saj je drugi avto ponavadi 
tisti, ki je brez garaže ali nadstre-
ška, kajne? Poličke in predalčki? 
Vse je pri roki in vse dosegljivo. 
Mestni avto je prepoln vsakdanje 
šare, zato morajo biti odlagališča 
temu primerna, in če ima kdo pri-
mernejša kot hyundai i10, bi težko 
rekli. Armatura je na dosegu rok, 
tudi na volanskem obroču je vse, 
kar najbolj potrebujemo. Sedeži 
so udobni, a ne premehki, tako da 
tudi daljše vožnje ne predstavljajo 
nobenega napora. Hrup v kabini? 
Avtoradio lahko pri 100 kilome-
trih na uro poslušate na »enki«.

Miroslav Cvjetičanin

Čista desetka!
Sicer je najmanjši med vsemi hyundai, ampak je tudi najuporabnejši.

Najmanjši iz družine hyundaiev

Prostorske stiske ne boste občutili.

laktom.doo@gmail.com
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ULTIMATIVNA URBANA IZKUŠNJAULTIMATIVNA URBANA IZKUŠNJA
NOVI NISSAN QASHQAI

REZERVIRAJTE TESTNO VOŽNJO ŠE DANES
Dealer Name - Dealer address goes here with city - Tel: 0123 456 7890
www.dealername.com 

Don't enlarge the this template.
The size of this template can be reduced.

varnostna tehnologija Safety shield inteligentni sistem za samodejno parkiranje funkcije za nadzor podvozja

www.nissan.si

Kombinirana poraba gor iva:   3 ,8–5,6 l/100 km. Emisi je C02:  99–129 g/km.
Slika je simbolna. Več na www.nissan.si. Pooblaščeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija d.o.o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana.

Avtohiša Malgaj, Tržaška 108, 1000 Ljubljana, tel.: 01 2000 627

www.nissan.avtohisamalgaj.si
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Iz korporacije Kia Motors so danes sporočili, da so z mehiško 
vlado podpisali sporazum o gradnji avtomobilske tovarne v kraju 
Monterrey v severovzhodni pokrajini Nuevo León.  

Slovesnosti podpisovanja sporazuma, ki je bila 27. avgusta v 
Mexico Cityju, so se udeležili visoki predstavniki obeh strani – med 
drugim podpredsednik Kia Motors Corp. Hyoung-Keun (Hank) 
Lee, mehiški predsednik Enrique Peña Nieto ter Rodrigo Medina 
de la Cruz, guverner dežele Nuevo León. 

Gradnja se bo pričela že čez en mesec, končana pa naj bi bila v prvi 
polovici leta 2016, ko bodo letne proizvodne zmogljivosti tovarne 
znašale 300.000 vozil. S to novo pridobitvijo se bodo letne proizvo-
dne zmogljivosti korejskega velikana povečale na kar 3,37 milijona 
vozil, od tega bo 1,69 milijona vozil proizvedenih v Koreji, drugod 
pa preostalih 1,68 milijona vozil. Vodilni pri Kii se še niso odločili, 
kateri modeli se bodo proizvajali v tej novi tovarni.  

Vrednost naložbe, ki se bo raztezala na 500 hektarjih, je ocenjena 
na milijardo ameriških dolarjev, kar ne vključuje številnih dobavi-
teljev, ki bodo tam prav tako postavili svoje obrate. 

Kia pričakuje, da bo njena mehiška tovarna zahvaljujoč svojemu 
strateškemu položaju odigrala ključno vlogo pri lajšanju težav, s 
katerimi se Kia sooča zadnjih nekaj let, in sicer kako zadostiti pov-
praševanju po vozilih Kia. Predvsem bo to Kii omogočilo krajše 
dobavne roke za vozila, namenjena ameriškemu tržišču, kjer se že 
nekaj let zapored soočajo z dramatično rastjo prodaje. Nadalje Kia 
s to tovarno namerava postaviti trdne temelje za krepitev prodajne 
mreže po vsej Osrednji in Južni Ameriki in obenem sprostiti Kiine 
proizvodne zmogljivosti v Južni Koreji, ki bodo namenjene ostalim 
regijam. 

Miroslav Cvjetičanin

Miljardo dolarjev  
vredna tovarna

www.avto-lusina.si
e-pošta: prodaja@avto-lusina.si AVTO LUŠINA d.o.o.

Gosteče 8, 4220 Škofja Loka
tel.: 04 50 22 000



Posebno okusne in slastne jedi najdete samo pri nas. To je ocvrt 
piščanec in v zadnjem času nepogrešljive pice za mladino in tudi 
starejšo populacijo. Pri nas najdete tudi tradicionalne slovenske jedi 
naših prababic. Sem sodijo koline, zelje in žganci, pečenka …

Okrepčevalnica Stari grad nad Smlednikom
Na Starem gradu vam ponujamo kmečko pojedino, domače peče-

nice s kislim zeljem, domače kislo mleko, MASOVNEK (jed pastir-
jev) z ajdovo omleto. Na voljo so vam tudi druge jedi – po vaših žel-
jah. Otroci pa se lahko posladkajo z ocvrtimi miškami, hot dogom 
in palačinkami.

V soboto, 13. septembra, na Starem gradu pripravljamo priredi-
tev GRAJSKI LONEC, kjer se bodo kuharji pomerili v kuhi.

Te jedi boste lahko po 14. uri tudi pokusili. Otroci bodo uživali na 
igralih, starejši pa se bodo ob živi glasbi lahko tudi zavrteli …

Gostilna Parizar TrbojeGostilna Parizar Trboje

T: 04 259 1385

Del. čas: 
pon.–čet.: 8.00–23.00
pet., sob.: 8.00–01.00
ned.: 8.00–12.00

Trboje 39
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Delovni čas: pon.–pet.: 11.00–20.00, sob., ned.: 8.00–20.00
Tel.: 01 36 27 333

VHODNA VRATA ZA VAREN IN TOPEL DOM

Lokacija tovarne:
Pot na Lisice 8, 4260 Bled
T: 04 5895 092
E: info@doors.si
W: www.doors.si
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V tovarni na Bledu izdelujemo vhodna vrata iz lesa in kombinacije aluminija in lesa. 
Prednos� al��inij�les vrat za naslednja desetletja:

 na zunanji strani vremensko odporen aluminij: + enostavno vzdrževanje
 na notranji strani možnost izbire različnih drevesnih vrst: + topel in prijeten izgled
 trojna zasteklitev: + boljša toplotna izola�vnost
 trojno tesnenje brez prekinitve tesnil z avtomatskim tesnilom na pragu: + boljše tesnenje
krilo in podboj sta izdelana iz polnih profilov: + boljša toplotna in zvočna izola�vnost 
 večtočkovno zaklepanje: + za vašo varnost
 izmera, natančna in čista vgradnja, spoštovanje dogovorjenih rokov: + naš standard
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